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1  Η γρίπη έκλεισε σχολεία στην Ιθάκη
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 186.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ» ΑΠΟ ΚΕΕΛΠΝΟ

Η γρίπη 
έκλεισε 
σχολεία 
στην Ιθάκη

Σαρώνει όλη τη χώρα η εποχική γρίπη, όπως 
και οι ιώσεις, με αποτέλεσμα να μπαίνει ακό
μη και λουκέτο σε σχολεία λόγω της ασθένει
ας πολλών παιδιών και δασκάλων. 
Ενδεικτική η περίπτωση της Ιθάκης όπου με 
απόφαση του Δήμου διακόπτονται τα μαθή
ματα στις σχολικές μονάδες της Πρωτοβάθμι
ας Εκπαίδευσης (Παιδικός Σταθμός, Νηπιαγω
γεία και Δημοτικά) του Δήμου Ιθάκης, από την 
Τετάρτη 23-1-2019 μέχρι την Παρασκευή 25- 
1-2019, «λόγω έξαρσης των εποχιακών ιώσε
ων και του μεγάλου αριθμού απουσιών μαθη
τών και εκπαιδευτικών από τα σχολεία» όπως 
αναφέρεται στη σχετική απόφαση.
Η κατάσταση αυτή που επικρατεί στην Ιθάκη

υπάρχει και σε άλλες περιοχές της χώρας, όπου 
οι πολίτες ασθενούν με γρήγορο ρυθμό. Εξάλ
λου βρισκόμαστε στην περίοδο της έξαρσης 
της γρίπης και των εποχικών ιώσεων.
Γι’ αυτό οι υγειονομικές Αρχές είναι σε ετοι
μότητα και θα είναι και τους επόμενους 2-3 
μήνες, παρότι βασικό πρόβλημα παραμένει η 
έλλειψη κρεβατιών σε Μονάδες Εντατικής Θε
ραπείας (ΜΕΘ). Αλλωστε οι επιπλοκές που 
παρατηρούνται στα περιστατικά γρίπης είναι 
πολλές, ενώ αυξητική τάση παρουσιάζουν και 
οι θάνατοι εξαιτίας των επιπλοκών αυτών.
Ο πιο αποτελεσματικός τρόπος για να προστα- 
τευθεί κανείς από τη γρίπη είναι ο έγκαιρος 
εμβολιασμός, ο οποίος συστήνεται από τους

ειδικούς του ΚΕΕΛΠΝΟ να γίνεται κατά τους 
μήνες Οκτώβριο-Νοέμβριο, κάθε χρόνο, αλλά 
μπορεί να συνεχίζεται καθ’ όλη τη διάρκεια 
της περιόδου της γρίπης.
Να σημειωθεί ότι η δραστηριότητα της εποχι
κής γρίπης αρχίζει να αυξάνεται τον Ιανουάριο, 
ενώ η κορύφωση της δραστηριότητας συμβαί
νει κατά τους μήνες Φεβρουάριο-Μ άρτιο.
Οι επιστήμονες του ΚΕΕΛΠΝΟ αναφέρουν πά
ντως ότι αυτή την περίοδο η δραστηριότητα 
της γρίπης στην Ελλάδα παραμένει σε αυξη
μένα επίπεδα, ενώ επικρατών υπότυπος του 
ιού είναι ο A (Η1Ν1).

Δ.ΕΥΘ.
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1  Διπλό δέλεαρ στους οικογενειακούς γιατρούς
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 685.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑ 
ΠΕΡΙΘΑΛΨΗ
ΣΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ

1800.000

WSi

70
εκατι € 
το ετήσιο 
κόστος 

λειτουργίας 
για τις 
ΤΟΜΥ

πολίτες έχουν εγγράφει 
σε οικογενειακό γιατρό

ιδιώτες οικογενειακοί γιατροί 
έχουν συμβληθεί με τον ΕΟΠΥΥ

Διπλό δέλεαρ στους οικογενειακούς γιατρούς
Καλύτερες αμοιβές και συνθήκες εργασίας προανήγγειλε ο υπουργός Υγείας, Ανδρέας Ξανθός

Tns
ΔΗΜΗΤΡΑΣ ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ
defthimiadou@ethnos.gr

Θ
εραπεία» για τον οικογενει
ακό γιατρό και τις Τοπικές 
Μονάδες Υγείας (ΤΟΜΥ) ανα
ζητά η ηγεσία του υπουργείου Υγείας 

μετά τις συνεχείς δυσκολίες που πα
ρουσιάστηκαν για την ανεύρεση τόσο 
γιατρών όσο και εγκαταστάσεων για τις 
νέες Μονάδες.
Επειτα από το αναιμικό ενδιαφέρον του 
ιατρικού κόσμου να εργαστεί για δύο 
χρόνια (με δυνατότητα επέκτασης για 
άλλα δύο) στις ΤΟΜΥ, αλλά και να συ
νάψει συμβάσεις με τον ΕΟΠΥΥ για τον 
ρόλο του οικογενειακού γιατρού, η 
ηγεσία του υπουργείου Υγείας αναμέ
νεται να προχωρήσει σε αλλαγές τόσο 
στις συνθήκες συνεργασίας όσο και 
στις αμοιβές των ιδιωτών γιατρών που 
θα συμβληθούν ως οικογενειακοί με 
τον ΕΟΠΥΥ.
Η ηγεσία του υπουργείου Υγείας ανα
μένεται να ξεκινήσει νέο διάλογο με

εκπροσώπους του κλάδου για τις αμοι
βές των οικογενειακών γιατρών το 
επόμενο διάστημα με νέες βελτιωμένες 
οικονομικές προτάσεις, αλλά και δια
φορετικές συνθήκες εργασίας για τους 
ιδιώτες που θα συμβληθούν με τον ΕΟ- 
ΠΥΥ.
Ο υπουργός Υγείας, Ανδρέας Ξανθός, 
απαντώντας σε ερώτηση του βουλευτή 
του ΚΙΝΑΛ, Κώστα Μπαριώτα, σχετικά 
με το νέο σύστημα της Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας, αν και υπεραμύνθη- 
κε του νέου συστήματος με τον οικογε
νειακό γιατρό και τις ΤΟΜΥ, δεν έκρυ
ψε τα σοβαρά προβλήματα που παρα
τηρούνται στην υλοποίηση του σχεδίου. 
Ο κ. Ξανθός παραδέχτηκε ότι υπάρχουν 
προβλήματα και καθυστερήσεις, ενώ 
προανήγγειλε αλλαγές και βελτιώσεις 
στις συμβάσεις των οικογενειακών για
τρών με τον ΕΟΠΥΥ. Οπως είπε χαρα
κτηριστικά: «Δώσαμε τη δυνατότητα να 
ανοίξει το σύστημα που ήταν κλειστό 
και σε νέους γιατρούς και είναι ανοικτή 
η πρόσκληση από τον ΕΟΠΥΥ, με αυτές 
τις συνθήκες και τους όρους που έχου

με, τις συμβάσεις, και που θα προσπα
θήσουμε, και ήδη το έχουμε κάνει μία 
φορά, να τις βελτιώσουμε».
Πάντως ο Ανδρέας Ξανθός επεσήμανε 
ότι σήμερα, 16 μήνες μετά την ψήφιση 
του νόμου για την Πρωτοβάθμια Φρο
ντίδα Υγείας, υπάρχουν 110 νέες δη
μόσιες δομές (ΤΟΜΥ), οι οποίες όπως 
παραδέχτηκε «λειτουργούν με προβλή
ματα όχι με τη στελέχωση που θα θέ
λαμε, δηλαδή με την πλήρη επάρκεια 
ιδιαίτερα σε ιατρικό δυναμικό».

Δημόσιες επενδύσεις
Σε ό,τι αφορά στο κόστος των νέων 
Μονάδων υπογράμμισε ότι αυτό κινεί
ται στα 70 εκατομμύριαευρώτον χρόνο, 
ενώ μετά τη λήξη της χρηματοδότησης 
από ευρωπαϊκούς πόρους θα υπάρχει 
σταδιακή «εμπλοκή» του Προγράμμα
τος Δημοσίων Επενδύσεων, ώστε το 
κόστος λειτουργίας των ΤΟΜΥ να κα
λυφθεί από εθνικούς πόρους.
Σχετικά με το προσωπικό των ΤΟΜΥ 
ανέφερε ότι με τη νέα προκήρυξη στο 
αμέσως επόμενο διάστημα θα υπάρχουν

500 οικογενειακοί γιατροί για τις δη
μόσιες δομές και περίπου 1.000 άτομα 
λοιπό προσωπικό, νοσηλευτές, κοινω
νικοί Λειτουργοί, επισκέπτες υγείας κ.ά. 
Για τον ΕΟΠΥΥ τόνισε ότι έχουν συμ
βληθεί 700 οικογενειακοί γιατροί, ενώ 
1.800.000 πολίτες έχουν ήδη εγγράφει 
σε οικογενειακούς γιατρούς ·

ΤΟΜΥ ΣΤΟ ΙΣΟΓΕΙΟ ΚΕΝΤΡΟΥ ΥΓΕΙΑΣ

Οι ΤΟΜΥ εξακολουθούν να μη διαθέτουν τα απαιτούμε- 
να κτίρια, με συνέπεια να εγκαθίστανται σε άλλες δομές, 
όπως είναι τα Κέντρα Υγείας. Γεγονός βέβαια που δημι
ουργεί δυσλειτουργίες αλλά και αντιδράσεις στους εργα
ζομένους. Είναι ενδεικτικό ότι η Πανελλήνια Ομοσπον
δία Εργαζομένων Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας (ΠΟΕ- 
ΠΦΥ) καταδικάζει τη διοίκηση της 7ns Υγειονομικής Περι
φέρειας για την απόφασή της να στεγάσει την ΤΟΜΥ στον 
ισόγειο χώρο του Κέντρου Υγείας Ηρακλείου. Οπως λένε 
οι εργαζόμενοι: «Η απόφαση αυτή θα έχει δυσμενείς επι
πτώσεις στην ομαλή και απρόσκοπτη λειτουργία του Κέ
ντρου Υγείας, καθώς θα συρρικνώσει και θα υποβαθμίσει 
περαιτέρω τις παρεχόμενες υπηρεσίες του».
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1  ΕΣΥ αντί ιατρείου επέλεξε το 60% των γιατρών ΠΕΔΥ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 296.56 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΣΥ αντί ιατρείου επέλεξε 
το 60% των γιατρών ΠΕ/5Υ
ΤηςΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Την παραμονή στο ΕΣΥ ως πλήρους 
και αποκλειστικής απασχόλησης 
επέλεξαν τελικά τουλάχιστον έξι 
στους δέκα γιατρούς των μονάδων 
-πρώην ΙΚΑ- ΕΟΠΥΥ και ΠΕΔΥ, οι 
οποίοι έως το τέλος του 2018 δια
τηρούσαν και τα ιδιωτικά τους ια
τρεία δυνάμει δικαστικών αποφά
σεων. Υπενθυμίζεται ότι από τους 
περίπου 2.200 μόνιμους γιατρούς 
που υπηρετούσαν έως πρόσφατα 
σε αυτές τις μονάδες, περίπου 700 
συνέχιζαν να έχουν και ιδιωτικά 
ιατρεία, με ασφαλιστικά μέτρα και 
παρά το γεγονός ότι το 2014, με τη 
δημιουργία του ΠΕΔΥ, έπρεπε να 
αλλάξουν εργασιακό καθεστώς και 
να μετατραπούν σε πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης. Με 
νέο νόμο του 2017, οι γιατροί αυτοί 
κλήθηκαν ξανά να επιλέξουν μεταξύ 
ΕΣΥ και ιδιωτικού ιατρείου με κα
ταληκτική ημερομηνία την 31η Δε
κεμβρίου 2018, και με την προϋπό
θεση ότι αυτή τη φορά, εάν παρέ
μεναν στο σύστημα, θα παραιτούν
ταν από οποιαδήποτε ένδικα μέσα 
κατά της αλλαγής του εργασιακού 
τους καθεστώτος.

Οπως ανέφερε, χθες, ο υπουργός 
Υγείας Ανδρέας Ξανθός, από τους 
περίπου 700 γιατρούς του πρώην 
ΙΚΑ-ΕΟΠΥΥ, πάνω από το 60% έμει
νε στο σύστημα Υγείας. «Δεν κα- 
τέρρευσε η πρωτοβάθμια φροντίδα, 
όπως προφήτευαν πολλοί», τόνισε, 
προσθέτοντας ότι τους συγκεκρι
μένους γιατρούς «τους αντιμετω
πίσαμε προσπαθώντας να εφαρ
μόσουμε κανόνες ισονομίας στο 
σύστημα υγείας».

Σε λειτουργία 110 ΤΟΜΥ
Ο κ. Ξανθός, απαντώντας στη Βου

λή σε ερώτηση του τομεάρχη Υγείας 
της Δημοκρατικής Συμπαράταξης 
Κωνσταντίνου Μπαργιώτα για τη 
λειτουργία των Τοπικών Μονάδων 
Υγείας, υπερασπίστηκε και την επι- 
χειρούμενη οργάνωση του νέου ση- 
στήματος Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας. Οπως είπε, 16 μήνες μετά

την ψήφιση του νόμου για τη νέα 
ΠΦΥ λειτουργούν 110 Τοπικές Μο
νάδες Υγείας -αν και με προβλήματα 
όπως παραδέχθηκε- και 1.800.000 
πολίτες έχουν εγγραφεί σε οικογε
νειακούς γιατρούς. Στις ΤΟΜΥ, με 
τις προσλήψεις που γίνονται αυτό 
το διάστημα, οι οικογενειακοί γιατροί 
θα αυξηθούν στους 500, ενώ υπάρ
χουν επιπλέον 700 συμβεβλήμένοι 
ιδιώτες οικογενειακοί γιατροί (πα
θολόγοι, γενικοί γιατροί και παιδία
τροι). Εως σήμερα τις ΤΟΜΥ έχουν

Στην πλειονότητά τους 
οι 700 γιατροί πρώην 
ΙΚΑ-ΕΟΠΥΥ που διατη
ρούσαν ιδιωτικό ιατρείο, 
δυνάμει δικαστικών 
αποφάσεων, το έκλεισαν 
για να παραμείνουν 
στο δημόσιο σύστημα 
υγείας.

πραγματοποιηθεί 350.000 επισκέψεις 
από πολίτες, ενώ 150.000 ασθενείς 
έχουν ανεπτυγμένο ατομικό ηλε
κτρονικό φάκελο υγείας.

Ο κ. Μπαργιώτας, αφού χαρακτή
ρισε τη δημιουργία των ΤΟΜΥ «μία 
τρύπα στο νερό», εστίασε στην απρο
θυμία των γιατρών να στελεχώσουν 
το νέο σύστημα και κάλεσε τον 
υπουργό να άρει την προϋπόθεση 
της αποκλειστικής απασχόλησης για 
τους γιατρούς των ΤΟΜΥ. Οπως ανέ
φερε, «ποιος θα έρθα με ένα χιλιάρικο 
και χωρίς ιατρεία, χωρίς καμία άλλη 
απασχόληση για τέσσερα χρόνια;». 
Από την πλευρά του ο κ. Ξανθός δι
ευκρίνισε ότι οι καθαρές αποδοχές 
του γιατρού στις ΤΟΜΥ είναι 1.650 
ευρώ (μισθός Επιμελητή Α' του ΕΣΥ) 
και όχι 1.000 ευρώ, ενώ επέμεινε 
στην άποψη του υπουργείου ότι ο 
βασικός λόγος για τον οποίο υπάρχει 
αναιμικό ενδιαφέρον από γιατρούς 
να στελεχώσουν τις δομές αυτές 
είναι η ιατρική μετανάστευση.
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1  Προτεραιότητα η Παιδεία και η Υγεία στις
προσλήψεις της «επόμενης μέρας»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 227.38 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΑΡΙΛΙΖΑ ϊΕΝΟΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΥ:

Προτεραιότητα η Παιδεία και η Υγεία 
στις προσλήψεις της «επόμενης μέρας»
ϋ> Για τις προσλήψεις ιης «επόμενης μέρας» 
στο Δημόσιο της μεταμνημονιακής εποχής, με 
την εφαρμογή του κανόνα 1:1, έκανε λόγο η 
Μαριλίζα Ξενογιαννακοπούλου μιλώντας χθες 
το πρωί στην ΕΡΤ, σημειώνοντας πως προτε
ραιότητα θα δοθεί στην «Παιδεία, την Υγεία, τα 
ΚΕΠ».

Με αφορμή δε τη συζήτηση στη Βουλή του 
νομοσχεδίου για τον προγραμματισμό των 
προσλήψεων και την ενίσχυση του ΑΣΕΠ, η υ
πουργός Διοικητικής Ανασυγκρότησης διευ
κρίνισε πως η καθυστέρηση στην έκδοση α
ποτελεσμάτων (π.χ. καθαριότητα, σωφρονιστι
κά ιδρύματα) οφείλεται ακριβώς σε θέματα έλ
λειψης προσωπικού του ΑΣΕΠ. Ειδικότερα, για 
την 3Κ τόνισε πως σημαντικός παράγοντας εί
ναι και ο μεγάλος αριθμός των μετεχόντων 
στην προκήρυξη του ΑΣΕΠ για τις 8.500 μόνι

μες θέσεις καθαριότητας στους ΟΤΑ, ο οποίος 
έφτασε τις 100.000.

Για τη συμφωνία των Πρεσπών, η υπουργός 
σημείωσε ότι «το Κοινοβούλιο είναι μπροστά 
σε μια ιστορική συγκυρία και σε μια ιστορική 
ευθύνη. Είναι πολύ σημαντικό ότι ξεκίνησε μια 
σοβαρή συζήτηση στη Βουλή, όπου θα τοπο
θετηθούν όλοι. Η συζήτηση στη Βουλή έχει και 
το στοιχείο της ενημέρωσης των πολιτών, χω
ρίς κραυγές, όπου θα φανεί ότι η συμφωνία εί
ναι ιστορική και οικοδομήθηκε πάνω στην ε
θνική γραμμή. Αποσαφηνίστηκαν τα ζητήμα
τα της εθνότητας και της γλώσσας -ότι είναι 
μια νοτιοσλαβική γλώσσα- όπως αναφέρεται 
στη ρηματική διακοίνωση που διέλυσε και τις 
τελευταίες ανησυχίες».

Τέλος, αναφερόμενη στο ΚΙΝ.ΑΛΛ. επισή- 
μανε ότι πρόκειται για ένα «ετερόκλητο σχήμα,

χωρίς πολιτικό στίγμα και ξεκάθαρη γραμμή, 
όπου η λογική των ίσων αποστάσεων δεν ήταν 
τίποτα άλλο από μία πρόφαση για τη λεγάμε
νη στρατηγική ήττα του ΣΥΡΙΖΑ, ένα άλλοθι κε
ντροδεξιάς στροφής, και γι’ αυτό εγχειρήματα 
που δεν έχουν ιδεολογικό και πολιτικό περιε
χόμενο φυλλορροούν. Δεν είναι τυχαίο ότι σε έ
να εθνικό θέμα προβάλλουν τον αντικυβερνη- 
τισμό αντί για την ουσία».
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1  Μήνυση από το δήμο Κορδελιού - Ευόσμου για τη
δυσοσμία

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 1020.56 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ - ΕΥΟΣΜΟΥ ΖΗΤΑ ΠΟΙΝΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ

Μήνυση Σούλα
για τη δυοοομία δυπκά

Σε ποιες ενέργειες θα προβεί ο δήμος
Μήνυση κατά παντός υπευθύ
νου κατέθεσε ο δήμος Κορδελι
ού - Ευόσμου, καταγγέλλοντας 
πως η δυσοσμία στη δυτική 
Θεσσαλονίκη έχει ξεπεράσει κά
θε προηγούμενο και έχει γίνει 
ανυπόφορη. Όπως αναφέρει ο 
δήμαρχος Πέτρος Σούλας: «Την 
τελευταία εβδομάδα η δυσοσμία

στο Δήμο μας ξεπέρασε κάθε 
προηγούμενο. Η λύση αυτού του 
μεγάλου προβλήματος ξεπερνάει 
τις δυνατότητες της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης και της οποιοσ
δήποτε δημοτικής αρχής». Τι 
ζητά από την Εισαγγελία και τι 
αναφέρει η αντιπεριφερειάρχης, 
Βούλα Πατουλίδου. ΣΕΛ 4
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1  Μήνυση από το δήμο Κορδελιού - Ευόσμου για τη δυσοσμία
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Μήνυση από το δήμο Κορδελιού 
- Ευόσμου για τη δυσοσμία
Ξεπέρασε κάθε προηγούμενο η δυσοσμία που έγινε ανυπόφορη

Μ
ήνυση κατά παντός 
υπευθύνου κατέθεσε 
ο δήμος Κορδελιού - 
Ευόσμου, καταγγέλ
λοντας πως η δυσο
σμία στη δυτική Θεσσαλονίκη έχει ξε- 
περάσει κάθε προηγούμενο και έχει γί

νει ανυπόφορη.
Όπως αναφέρει ο δήμαρχος Πέτρος 

Σούλας:
«Την τελευταία εβδομάδα η δυσο

σμία στο Δήμο μας ξεπέρασε κάθε προ
ηγούμενο. Η λύση αυτού του μεγάλου 
προβλήματος ξεπερνάει τις δυνατότητες 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και της 
οποιοσδήποτε δημοτικής αρχής, όπως 
άλλωστε και κατά το παρελθόν όποιος 
κι αν ήταν δήμαρχος, καθότι ούτε το κα
τάλληλο και εξειδικευμένο επιστημονι
κό προσωπικό διαθέτουμε, και ούτε τα 
κατάλληλα μηχανήματα, αλλά ούτε μας 
επιτρέπουν να τα έχουμε επειδή οι Δή
μοι ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΑΥΤΗ ΤΗΝ ΑΡΜΟ
ΔΙΟΤΗΤΑ. Την αποκλειστική αρμοδιό
τητα έχουν το Υπουργείο Περιβάλλον
τος, η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδο
νίας και οι Επιθεωρητές Περιβάλλοντος 
Βορείου Ελλάδος».

Και εξηγεί σε ποιες ενέργειες έχουν 
προβεί μέχρι σήμερα:

«Από την αρχή της θητείας μου ως 
δήμαρχος αλλά και ως Δημοτικό Συμ
βούλιο,

• Στις 1-11-2016 επισκεφθήκαμε το 
Υπουργείο Περιβάλλοντος, με τους αρ
χηγούς όλων των παρατάξεων του Δη
μοτικού μας Συμβουλίου όπου σε ευ- 
ρεία σύσκεψη εκθέσαμε το πρόβλημα 
στον τότε υπουργό κ. Τσιρώνη απαιτών
τας λύσεις, παρουσία της αντιπεριφερει- 
άρχου κας Πατουλίδου και του βουλευ
τή Θεσσαλονίκης κ. Τριανταφυλλίδη.

• Με την βοήθεια συλλογικοτήτων 
και πολιτών Αναδείξαμε το πρόβλημα 
μέσω όλων των ΜΜΕ στην κοινωνία 
της χώρας μας.

• Ενημέρωσα προσωπικά τον κ. πρω
θυπουργό για το μεγάλο αυτό πρόβλημα 
που ταλαιπωρεί εδώ και δεκαετίες τους 
πολίτες του δήμου μας.

• Απευθυνθήκαμε επανειλημμένα 
στην Περιφέρεια, στο αρμόδιο Υπουρ
γείο, στους Επιθεωρητές Περιβάλλον
τος, ακόμη και στο τμήμα χημείας του 
Πανεπιστημίου.

• Καλέσαμε δύο υπουργούς που επι- 
σκέφθηκαν τον δήμο μας, και ενώ ανα
γνώρισαν το πρόβλημα, δεν έγινε τίπο
τα.

• Με απόφαση του Δημοτικού μας

Συμβουλίου αναθέσαμε σε ιδιωτική 
εταιρεία ασχολούμενη με το περιβάλλον 
να κάνει μετρήσεις αλλά τα αποτελέ
σματα ήταν πενιχρά και θα έλεγα σχε
δόν αδιάφορα.

• Κατέθεσα μήνυση κατά των ΕΛΠΕ 
στις 30-11-2016 για μόλυνση του περι
βάλλοντος η οποία εκκρεμεί. Ελπίζω 
πως κατά την εκδίκαση αυτής της μήνυ
σης θα είμαστε όλοι εκεί.

• Ήδη είμαστε σε επαφή με την Green 
Peace για την έμπρακτη στήριξή τους 
και την ευαισθητοποίηση όλων των πο
λιτών και όχι μόνο του δήμου μας.

Κατόπιν όλων αυτών το μόνο που 
έγινε ήταν μέσω της Περιφέρειας Κεν
τρικής Μακεδονίας να αναβαθμιστεί ο 
σταθμός μέτρησης αερίων ρύπων του 
Κορδελιού του οποίου τα αποτελέσματα 
περιμένουμε ακόμα από το πανεπιστή
μιο και μας πάνε μέρα με τη μέρα λέ- 
γοντάς μας ότι τα αποτελέσματα αυτά 
αργούν συστήνοντάς μας υπομονή».

Τελευταίο “όπλο” η συγκέντρωση
υπογραφών για προσφυγή
στην ΕΕ

Ο δήμαρχος Κορδελιού Ευόσμου 
υπογραμμίζει ότι επειδή το πρόβλημα 
της δυσοσμίας εξακολουθεί και μάλιστα 
έγινε πλέον ανυπόφορο επισκέφθηκε 
την Παρασκευή 18.01.2019 την εισαγ
γελία Θεσσαλονίκης και κατέθεσε μη
νυτήρια αναφορά κατά παντός υπευθύ

νου, με αρ. κατάθεσης Ε19- 
69/18.1.2019 για το μεγάλο πρόβλημα 
της δυσοσμίας στον δήμο.

Και σχολιάζει: «Όπως και σε άλλες 
περιπτώσεις, ήσσονος σημασίας, ελπίζω 
πως ο εισαγγελέας να αρχίσει ποινική 
έρευνα ώστε οι όποιες διαδικασίες εντο
πισμού των υπευθύνων να γίνουν ταχύ
τερες και πιο αποτελεσματικές.

Το τελευταίο και ισχυρότερο όπλο 
μας είναι η συγκέντρωση όσο το δυνα
τόν περισσοτέρων (χιλιάδων) υπογρα
φών προκειμένου να καταφύγουμε στην 
Επιτροπή Περιβάλλοντος της Ευρωπαϊ
κής Ένωσης. Προς αυτή την κατεύθυνση 
εργαζόμαστε και ελπίζω να είμαστε έτοι
μοι τις επόμενες μέρες.

Ακόμη, ζητάμε από την πολιτεία την 
μόνιμη εγκατάσταση κλιμακίου των Επι
θεωρητών Περιβάλλοντος στον Δήμο 
μας προκειμένου να έχει άμεση διαπί
στωση του προβλήματος, που είναι κα
θημερινό, και άμεσο έλεγχο των επιχει
ρήσεων που πιθανολογούνται ως υπεύ
θυνες ρύπανσης. Ο Δήμος μας είναι δια
τεθειμένος να παράσχει ότι χρειάζεται 
για την εγκατάσταση του κλιμακίου αυ
τού, όπως κατάλληλο χώρο, έξοδα λει
τουργίας και ότι άλλο απαιτηθεί».

Εξάλλου σε δηλώσεις του χθες στο 
ραδιοφωνικό σταθμό του ΑΠΕ - ΜΠΕ, 
«Πρακτορείο 104,9 ΕΜ»απαντώντας σε 
ερώτηση αναφορικά με την εκστρατεία 
συγκέντρωσης υπογραφών είπε πως τις 
επόμενες ημέρες θα ανοίξει βιβλίο υπο

γραφών τόσο στο δημαρχείο Ευόσμου, 
όσο και στο δημαρχείο Κορδελιού, για 
να προσέρχονται οι κάτοικοι, ενώ στη 
συνέχεια ο δήμος θα απευθυνθεί στην 
Επιτροπή Περιβάλλοντος της ΕΕ.

Πατουλίδου: «Η οσμή δεν έχει
επικινδυνότητα στην υγεία»

«Είμαστε σε ένα -θα τολμούσα να πω, 
βάσει των πρώτων τουλάχιστον αποτε
λεσμάτων- πολύ καλό επίπεδο, έτσι 
ώστε στο άμεσο, κοντινό μέλλον να προ
βεί σε ανακοινώσεις ο περιφερειάρχης» 
δήλωσε από την πλευρά της στο ΑΠΕ - 
ΜΠΕ η αντιπεριφερειάρχης Θεσσαλονί
κης, Βούλα Πατουλίδου.

Παράλληλα υπογράμμισε ότι η Περι
φέρεια Κεντρικής Μακεδονίας έχει ξεκι
νήσει «εδώ και 2,5- 3 χρόνια την προ
σπάθεια ταυτοποίησης της όποιας μυρω
διάς στον Εύοσμο - Κορδελιό και με το 
«Πράσινο Ταμείο» και με το Χημικό 
Τμήμα του Αριστοτελείου Πανεπιστημί
ου Θεσσαλονίκης, με την κ. Σαμαρά, και 
με την (αρμόδια) διεύθυνση της Περιφέ
ρειας, όπου έχουμε ειδικούς επιστήμονες 
και με τη βοήθεια των Ελληνικών Πε
τρελαίων».

Σχετικά με την εικόνα που έχει η ίδια 
μέχρι στιγμής, επισήμανε: «εκείνο που 
ήταν η μεγάλη αγωνία και που ήθελα 
οπωσδήποτε συγκεκριμένη απάντηση εί
ναι κατά πόσο αυτή η οσμή - που ναι, 
όχι απλά δεν είναι ευχάριστη, αλλά είναι

δυσάρεστη - είναι επικίνδυνη. Μέχρι 
στιγμής εκείνο που εγώ τουλάχιστον ει- 
σέπραξα ως απάντηση είναι ότι δεν έχει 
επικινδυνότητα στην υγεία».

Για τις αναφορές του δημάρχου Κορ
δελιού - Ευόσμου στο περιστατικό έντο
νης δυσοσμίας την περασμένη εβδομάδα 
η κ. Πατουλίδου σημείωσε ότι έχει ενη
μερωθεί, αφού, όπως τόνισε, η Περιφέ
ρεια παρακολουθεί διαρκώς τα δεδομένα 
και αυτά «είναι πλέον καταγεγραμμένα, 
όπως επίσης ακόμη και οι ώρες, οι στιγ
μές της έξαρσης της μυρωδιάς».
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1  ΠΚΜ: 15 εκατ. ευρώ για 10 δράσεις στον τομέα της
ψυχικής υγείας

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 90.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΚΜ: 15 εκατ. ευρώ 
για 10 δράσεις στον 
τομέα της ψυχικής 
υγείας

Δέκα δράσεις στον τομέα της 
ψυχικής υγείας χρηματοδοτούν
ται με δεκαπέντε εκατομμύρια 
ευρώ από ευρωπαϊκά κονδύλια 
μετά την υπογραφή της σχετικής 
πρόκλησης από τον Περιφερει
άρχη Κεντρικής Μακεδονίας, 
Απόστολο Τζιτζικώστα.

Συγκεκριμένα, κονδύλια ύψους 
14.770.000 ευρώ θα διατεθούν 
για την παροχή υπηρεσιών ολο
κληρωμένης κοινοτικής θεραπεί
ας και υπηρεσιών κατ’ οίκον νο
σηλείας μέσω της ενίσχυσης το- 
μεοποιημένων μονάδων ψυχικής 
υγείας, την ενίσχυση του Κέν
τρου Ψυχικής Υγείας Κατερίνης, 
την ενίσχυση υφιστάμενης κινη
τής μονάδας για την παροχή παι- 
δοψυχιατρικών υπηρεσιών, τη 
διασύνδεση των υφιστάμενων 
κέντρων ημέρας με μονάδες ΟΤΑ 
για την τρίτη ηλικία και την δια
σύνδεση των ιατρείων μνήμης 
και νοητικών λειτουργιών των 
γενικών νοσοκομείων με δομές 
πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας.

Επιπλέον, θα χρηματοδοτη
θούν νέες δομές, όπως οικοτρο
φεία αποασυλοποίησης ψυχικά 
πασχόντων, δομή φιλοξενίας 
ασθενών με Alzheimer στο τελι
κό στάδιο της ασθένειας, οικο
τροφεία βίαιων αυτιστικών εφή
βων, ψυχιατροδικαστική δομή 
βραχείας παραμονής υψηλού επι
πέδου προστασίας, που θα κληθεί 
να διαχειριστεί ανθρώπους με 
υψηλό βαθμό επιθετικότητας και 
αυτοκαταστροφής και μονάδες 
για κρατούμενους με ψυχικές 
διαταραχές.
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1  «Κάνετε μια τρύπα στο νερό με τις ΤοΜΥ»
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 206.89 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Κάνετε μια τρύπα 
στο νερό με τις ΤοΜΥ»
ΜΠΑΡΓΙΩΤΑΣ ΣΕ ΞΑΝΘΟ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ

Σε υψηλούε πολιτικούε τόνουε διεξήχθη 
η συζήτηση στη Βουλή μεταξύ του βου
λευτή Λάρισαε με τη Δημοκρατική Συμ
παράταξη κ. Κώστα Μπαργιώτα και του 
υπουργού Υγείαε κ. Ανδρέα ϊανθού, για 
την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείαε και 
τη διαφαινόμενη αποτυχία των ΤοΜΥ. 
«Μιλάω ωε εκπρόσωποε του κόμματοε 
και μέλοε τηε παράταξηε η οποία έστησε 
το σύστημα υγείαε. Έκτισε ό,τι βρήκατε 
εσείε, με τα προβλήματα που είχε ωε δη
μόσιο σύστημα στην Ελλάδα. Η χώρα - 
με τα στατιστικά και όχι με τιε εντυπώσειε 
των ασθενών- έχει πάρα πολλούε για- 
τρούε, έχει πάρα πολλά εργαστήρια, έχει 
πάρα πολλούε ειδικούε γιατρούε στην 
πρωτοβάθμια φροντίδα υγείαε και δεν 
έχει κανένα σύστημα. Δεν είχε ποτέ, με 
ιστορικέε ευθύνεε όλων μαε. Δεν έχει και 
σήμερα, όμωε. Δεν ισχυρίζομαι ότι το κά
νατε χειρότερο, ισχυρίζομαι ότι κάνετε 
μία τρύπα στο νερό. Καλέε είναι οι αναγ- 
γελίεε -δεν αμφισβητώ τιε προθέσειε. 
Σύμφωνα, όμωε, με τα συνταγματικά 
όρια έχετε έξι μήνεε κυβερνητικήε ζωήε 
και δεν έχετε κάνει τίποτα. Τον πήχη, από

τον οποίον περάσατε από κάτω την 1η 
Ιανουάριου, δεν τον έβαλα εγώ, τον βά
λατε εσείε. Όντωε λειτουργούν 110 Το
ΜΥ, σύμφωνα με τα στοιχεία που δίνετε, 
αλλά είχατε τον πήχη 239.Έχετε περίπου 
45% compliance. Εσείε είπατε από 
1/1/2019: το διαφημίζατε και έχετε δε
σμευτεί και στην τρόικα για αυτό -για να 
πάρετε τα λεφτά- ότι θα αρχίσει να ισχύει 
το gatekeeping και όλοι θα έχουν οικο
γενειακό γιατρό» είπε ο βουλευτήε.
Στη συνέχεια, επικαλούμενοε τα στατιστι
κά, τόνισε τη δυσκολία πρόσβασηε στο 
πρωτοβάθμιο σύστημα υγείαε που είναι 
φρακαρισμένο. Συγκεκριμένα, ανέφερε 
«Είμαι υπέρ τηε δημιουργίαε ενόε Ενιαίου 
Πρωτοβάθμιου Συστήματοε Υγείαε, το 
οποίο να αξιοποιεί τιε πολλέε και αξιό-

λογεε κρατικέε δομέε. Γιατί μπερδεύετε 
μονίμωε το κρατικό με το δημόσιο. Δη
μόσιο για μένα είναι και η αυτοδιοίκηση 
την οποία την έχετε αποκλείσει και την 
έχετε πετάξει έξω. Δημόσιεε υπηρεσίεε 
υγείαε θα παράγουν και ιδιώτεε, αν ο ΕΟ- 
ΠΥΥ τουε ελέγχει και τουε πληρώνει και 
ο ασθενήε δεν βάζει το χέρι στην τσέπη. 
Λυπάμαι, αλλά τα στατιστικά σάε διαψεύ- 
δουν. Από χρόνο σε χρόνο όλο και πε
ρισσότεροι, όλο και φτωχότεροι άνθρω
ποι στη χώρα αγοράζουν τα φάρμακα, 
γιατί δεν βρίσκουν γιατρό να τουε τα γρά
ψει και αναζητούν ιδιώτεε, για να κάνουν 
μία εξέταση αίματοε, για να πάνε να τουε 
δει για μία γρίπη ή για μια ασθένεια, γιατί 
δεν έχουν πρόσβαση στο σύστημα υγεί
αε, το οποίο είναι φρακαρισμένο».
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1  Βιβλιάρια υγείας, τέλος: Πώς θα γράφονται στο εξής
τα φάρμακα

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 130.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Βιβλιάρια υγεία$, teXos: 
Πώε θα γράφονται 
στο εξήε τα φάρμακα

ΤΙΤΛΟΙ... τέλους για τα βιβλιάρια υγείας, καθώς θα γίνεται με τον ΑΜΚΑ 
η πιστοποίηση ασφαλιστικής ικανότητας προκειμένου να καλύπτο
νται οι παροχές σε είδος από τον ΕΟΠΥΥ και οι παροχές σε χρήμα 
από τον κλάδο κύριας ασφάλισης και λοιπών παροχών του ΕΦΚΑ. 
Οι δικαιούχοι θα πρέπει να έχουν μαζί τους την αστυνομική τους ταυ
τότητα προκειμένου να γίνεται ταυτοποίηση των στοιχείων. Την ίδια 
ώρα, προβλέπεται η διατήρηση των βιβλιαρίων για τους ασφαλισμέ
νους που λαμβάνουν φάρμακα υψηλού κόστους από τα Φαρμακεία 
του ΕΟΠΥΥ, ώστε να αναγράφεται οποιαδήποτε πληροφορία σχετικά 
με την παροχή. Σύμφωνα με το υπουργείο Εργασίας, μέχρι την ορι
στική κατάργηση των βιβλιαρίων και μέχρι να ολοκληρωθεί από τον

ΕΟΠΥΥ η ηλεκτρονική εφαρμογή που θα αντικαταστήσει την έντυπη 
μορφή βιβλιαρίου, για τις καταχωρήσεις θα ισχύουν τα παρακάτω:
• Οι ασθενείς, τα βιβλιάρια των οποίων θα τελειώνουν, δεν θα λαμ
βάνουν καινούργια αλλά απλώς θα προστίθενται σελίδες.
• Σε περίπτωση που τα ειδικά φύλλα τελειώσουν, τότε θα αντικατα- 
σταθούν με σφραγισμένες λευκές σελίδες αριθμημένες και κομμένες 
στο μέγεθος του βιβλιαρίου.
• Αυτό μπορεί να γίνει και στα υποκαταστήματα του πρώην ΙΚΑ ακό
μη και για τους συνταξιούχους του πρώην ΟΑΕΕ που διαθέτουν ακό
μη βιβλιάριο ΙΚΑ-ΕΤΑΜ, δεν χρειάζεται δηλαδή να πηγαίνουν στα 
περιφερειακά τμήματα του πρώην ΟΑΕΕ.
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1  Παράσταση διαμαρτυρίας στην Πολυκλινική του
Ολυμπιακού Χωριού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 151.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΛΑΪΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΜΕΝΙΔΙΟΥ

Παράσταση διαμαρτυρίας
στην Πολυκλινική
του Ολυμπιακού Χωριού

Σε παράσταση διαμαρτυρίας στην Πολυκλινική στο Ολυ
μπιακό Χωριό προχωρά σήμερα Τετάρτη, στις 11 π.μ., η Λα
ϊκή Επιτροπή Μενιδίου, ενάντια στην υποβάθμιση των υπη
ρεσιών Υγείας, μετά και από τη συστέγαση του Κέντρου Υ
γείας Αχαρνών με την Πολυκλινική του Ολυμπιακού Χωριού.

Στην ανακοίνωση - κάλεσμά της αναφέρει μεταξύ άλλων: 
«Η άθλια προπαγάνδα της κυβέρνησης τους προηγούμενους 
μήνες, ότι η συστέγαση του Κέντρου Υγείας Αχαρνών με την 
Πολυκλινική του Ολυμπιακού Χωριού τάχα μου δήθεν θα α
ναβάθμιζε την παροχή υπηρεσιών Υγείας, αποδείχθηκε μια 
κοροϊδία. Αυτήν τη στιγμή συνεχίζουν να λειτουργούν δύο α
νεξάρτητες μονάδες, το Κέντρο Υγείας και η Πολυκλινική 
του Ολυμπιακού Χωριού, που λειτουργεί ακόμα με ιδιωτικο
οικονομικά κριτήρια».

Και διεκδικεί: Να κλείσει η ΑΕΜΥ, να περάσει στο δημόσιο 
σύστημα Υγείας με την ένταξη ιατρικού - νοσηλευτικού προ
σωπικού και όλου του σύγχρονου εξοπλισμού στο Κέντρο Υ
γείας Αχαρνών. Να στελεχωθεί με μόνιμο προσωπικό, καλύ
πτοντας όλες τις ειδικότητες, ώστε να καλύπτει τις σύγχρο
νες ανάγκες του πληθυσμού όλο το 24ωρο στην Πρωτοβάθ
μια Υγεία. Να αναβαθμιστούν τώρα οι (σήμερα άθλιες) συγκοι
νωνίες από και προς το Κέντρο Υγείας και να δημιουργηθεί 
ένα σύγχρονο νοσοκομείο για τις ανάγκες των κατοίκων της 
Ανατολικής Αττικής.
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1  Ζητούν γιατρούς για τις παθολογικές κλινικές
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 316.3 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΤΗΝ ΑΝΑΓΚΗ ΠΡΟΣΛΗΨΗΣ ΤΟΝΙΖΕΙ Η ΕΝΩΣΗ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ

Ζητούν γιατρούς για 
τις παθολογικές κλινικές
Σταθερή παραμένει η κατάσταση 
της υγείας του άνδρα που 
νοσηλεύεται στη ΜΕΘ έχοντας 
προσβληθεί από τονιόΗΙΝΙ. Στις 
δύο Παθολογικές Κλινικές του 
Νοσοκομείου Βόλου οι πληρότητες 
από ασθενείς είναι αυξημένες 
και χρειάζονται άμεσα επιπλέον 
μόνιμοι γιατροί.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΦΩΤΗΣ ΣΠΑΝΟΣ

Π
αρότι πανελλαδικά υπάρχουν σημαντικά 
προβλήματα στις ΜΕΘ με κλειστές κλίνες 
λόγω έλλειψης ιατρικού και νοσηλευτικού 
προσωπικού, στο Νοσοκομείο βόλου η 

κατάσταση είναι διαφορετική.
Όπως αναφέρουν αρμόδιες ιατρικές πηγές «στη 
ΜΕΘ του «Αχιλλοπούλειου» Νοσοκομείου υπάρ
χουν οκτώ κλίνες οι οποίες λειτουργούν όλες. 
Μάλιστα αυτή την περίοδο υπάρχει πληρότητα

Σταθερή η κατάσταση 
της υγείας του άνδρα 
που νοοηλεύεται 
στη ΜΕΟ με τον ιό της 
γρίπης

100%». Οι ιώσεις και η γρίπη βρίσκονται σε αυ
ξημένη δραστηριότητα, ενώ τα παιδιά ταλαιπωρεί 
και γαστρεντερίτιδα. Εδώ και περίπου δέκα ημέρες 
νοσηλεύεται στη ΜΕΘ ένας άνδρας έχοντας προ
σβληθεί από τον ιό της γρίπης. Οι γιατροί αναφέ
ρουν πως η κατάσταση της υγείας του παραμένει 
σταθερή. Άλλο περιστατικό με γρίπη μέχρι στιγμής 
δεν έχει νοσηλευτεί στη ΜΕΘ. Ιδιαίτερη κινητικότη
τα υπάρχει στα φαρμακεία με τον κόσμο να θέλει 
να αγοράσει τα απαιτούμενα αντιβιοτικό στο πλαί
σιο της αντιβίωσης που λαμβάνει, ενώ γιατροί 
και φαρμακοποιοί συστήνουν τον πληθυσμό να 
προχωρήσει σε αντιγριπικό εμβολιασμό, καθώς

τα περιθώρια υπάρχουν. Αυτό που έχει ενδιαφέρον 
είναι πως αρκετοί προσπαθούν να τονώσουν τον 
οργανισμό αγοράζοντας βιταμίνες και άλλα σχετι
κά σκευάσματα. Όπως ανέφερε ο πρόεδρος του 
φαρμακευτικού συλλόγου Μαγνησίας κ. Κώστας 
Ματσιόλης «διανύουμε μια περίοδο, όπου αρκετός 
κόσμος ενδιαφέρεται να προμηθευτεί βιταμίνες 
για να νιώθει πιο δυνατός και να έχει μεγαλύτε
ρες αντοχές απέναντι στις ιώσεις και τη γρίπη της 
εποχής. Την ίδια στιγμή η ένωση νοσοκομειακών 
γιατρών τονίζει την ανάγκη πρόσληψης γιατρών 
για τις παθολογικές κλινικές. «Αναφορικά με τη 
γρίπη που είναι σε μια αυξημένη δραστηριότητα, 
επικρατεί μια συγκρατημένη ανησυχία, ώστε να 
μην εξελιχθεί σε επιδημία» τόνισε ο πρόεδρος της 
τοπικής ένωσης νοσοκομειακών γιατρών κ. Παύ
λος Μαλινδρέτος και πρόσθεσε πως «οι ανάγκες 
για ιατρικό προσωπικό συνεχώς υπάρχουν. Για πα
ράδειγμα συνταξιοδοτήθηκε ο διευθυντής της Α’ 
Παθολογικής Κλινικής κ. Σπυρόπουλος και θα πρέ
πει το κενότου να καλυφθεί με μόνιμο γιατρό, ενώ 
μόνιμο γιατρό χρειαζόμαστε και στη Β’ Παθολογική 
Κλινική. Πρόκειται για δύο Κλινικές, οι οποίεςαυτή 
την περίοδο έχουν αυξημένη πληρότητα και πρέπει 
να υπάρξουν άμεσα προσλήψεις γιατρών».
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1  Θεσσαλονίκη: Καραντίνα στα δυτικά λόγω της
ελονοσίας

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΤΗΣ
ΒΟΡΕΙΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ

Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 460.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θεσσαλονίκη: 
Καραντίνα στα 
δυτικά λόγω 

ms ελονοσίαβ
■ Συναγερμόβ από ία οκτώ κρούσματα 

στον οικισμό των Ρομά. Αυξημένα μέτρα 
και από το Εθνικό Κέντρο Αιμοδοσίας

Ρεπορτάζ
Βαγγέλης ΓτοΑάκης
vstolakis@dimokratianews.gr

Σ
ε καραντίνα βρίσκεται η 
μίση δυτική Θεσσαλο
νίκη εξαττΐας των οκτώ 
κρουσμάτων ελονοσί
ας που καταγρά(ρηκαν 
στον Δήμο Δέλτα την περίοδο Σε
πτεμβρίου - Οκτωβρίου, σύμφω

να με την Ετήσια Εκθεση Επιτή
ρησης Ελονοσίας του ΚΕΕΛΠΝΟ, 
το οποίο έλαβε προληπτικά μέτρα 
που ισχύουν μέχρι σήμερα. Κά
τοικοι της δυτικής πλευράς του 
νομού τις τελευταίες ημέρες επι
σκέπτονται νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης προκειμένου να αιμο- 
δοτήσουν και ενημερώνονται ότι 
δεν μπορούν να προσφέρουν αί
μα λόγω... ελονοσίας.

Εκπληκτοι οι κάτοικοι της πε
ριοχής τις τελευταίες ημέρες ενη
μερώνονται πως βρίσκονται σε 
καραντίνα. Συγκεκριμένα, σύμ
φωνα με το ΚΕΕΛΠΝΟ, οι επη
ρεαζόμενες από ελονοσία περιο

χές είναι οι Δήμος Δέλτα, Καλο- 
χώρι, Ν. Μαγνησία, Διαβατά, Σίν- 
δος, Μενεμένη, Δενδροπόταμος, 
Κορδελιό, Ελευθέρια, Διαλογή και 
ο μισός Εύοσμος.

Στις παραπάνω περιοχές 
εκτιμάται ότι κατοικούν περίπου 
100.000 κάτοικοι. Κατά το ΚΕ
ΕΛΠΝΟ, τα κρούσματα ελονοσί
ας καταγράφηκαν πριν από μή
νες, ωστόσο, επειδή η περίοδος 
επώασης του ιού διαρκεί περίπου 
έναν χρόνο, αποφασίστηκε εντα
τικοποίηση των μέτρων.

Πόρτα πόρτα
«Μόλις ενημερωθήκαμε για τα 
περιστατικά, το ΚΕΕΛΠΝΟ βρέθη
κε στη Θεσσαλονίκη και συγκε
κριμένα στον οικισμό Ρομά στον 
Δήμο Δέλτα, και ενημέρωσε τους 
κατοίκους πόρτα πόρτα για τα συ
μπτώματα αλλά και τις ενέργει
ες που αυτοί πρέπει να κάνουν. 
Επίσης εφαρμόστηκαν μέτρα για 
την ασφάλεια του αίματος από το 
Εθνικό Κέντρο Αιμοδοσίας που 
ισχύει και σε ακτίνα συγκεκριμέ

Ο οικισμός Ρομά Αγία Σοφία

νων χιλιομέτρων από εκεί όπου 
σημειώθηκαν κρούσματα» λέει η 
γιατρός κυρία Περβανίδου. Συ
μπληρώνει πως από το 1974 μέ
χρι το 2009 στην Ελλάδα δεν εί
χε καταγραφεί κανένα περιστατι
κό ελονοσίας.

Το... καμπανάκι κινδύνου που 
χτύπησε σήμανε συναγερμό στο 
Πρωθυπουργικό Γραφείο Θεσσα
λονίκης. Οπως αναφέρει στη «δη
μοκρατία» ο ανηπεριφερειάρχης 
Δημόσιας Υγείας και Αλληλεγγύ
ης Δημήτρης Χατζηβρέττας, για 
το θέμα πραγματοποιήθηκαν δύο

συσκέψεις. Μεταξύ άλλων απο
φασίστηκε να υπάρχουν μόνιμα 
ένας γιατρός και ένας νοσηλευτής 
στον οικισμό Ρομά Αγία Σοφία.

Ο δήμαρχος Δέλτα Μίμης 
Φωτόπουλος, πάντως, δηλώνει 
ότι «όλα είναι υπό έλεγχο και δεν 
υπάρχει καμία έξαρση». Από την 
πλευρά του ο πρόεδρος της Ελ
ληνικής Ομοσπονδίας θαλασσαι
μίας Βασίλης Δήμου επιβεβαιώ
νει ότι τα κέντρα αιμοδοσίας είναι 
σε καραντίνα και κάνει έκκληση 
στον κόσμο να αιμοδοτεί αφού οι 
ανάγκες είναι μεγάλες.
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1  ΑΛΛΑΓΕΣ ΣΤΟΝ ΕΟΠΠΥ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΔΙΑΒΗΤΙΚΟΥΣ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 47.89 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σε εφαρμογή τέθηκε, από 
τον ΕΟΠΥΥ, το Μητρώο 
ασθενών με διαβήτη. Η 

καταχώρηση είναι υποχρεωτική, 
ενώ όπως διευκρινίζει ο ΕΟΠΥΥ 
σε περίπτωση που ο ασθενής 
δεν είναι καταχωρημένος στο 
μητρώο τότε δεν θα δύναται να 
εκδοθεί γνωμάτευση για τα 
αναλώσιμα υλικά σακχαρώδη 
διαβήτη, καθώς και για τα 
αναλώσιμα υλικά αντλιών 
έγχυσης ινσουλίνης.
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1  Προβλήματα λειτουργίας των ΜΕΘ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 188.61 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Προβλήματα λειτουργίας των ΜΕΘ
' ^Jho την σκιά του παλαιό-

^ Λ τοτατου Μακεδονικού 
ζητήματος του συνεπαγόμενου και 
μείωση της εθνικής κυριαρχίας 
Ελλάδος, θα ήθελα να θίξω (εκ των 
έσω, αν μπορώ να το αποκαλέσω 
έτσι) ένα άλλο σοβαρότατο ζήτημα, 
που αυτή την φορά συμβάλλει στην 
“Μενγκελιανού” τύπου μείωση του 
ήδη μειωμένου λόγω υπογεννητικό- 
τητας ελληνικού πληθυσμού. Αφο
ρά το περίφημο ζήτημα της λει
τουργίας επαρκών για τις ανάγκες 

του πληθυσμού κλινών, στις ΜΕΘ. Εργάζομαι ως φυσικοθεραπεύτρια 
στο Π.Γ.Ν.Α Λαϊκό και είμαι σε θέση να γνωρίζω αρκετά καλά τα προβλή
ματα που αντιμετωπίζει η λειτουργία μιας ΜΕΘ.

Θα ήθελα λοιπόν να αναφερθώ στα κάτωθι:
Όπως είχε αναφέρει εδώ και χρόνια ο Στέφανος Μάνος, η παιδεία και 

η υγεία δεν χρειάζονται περισσότερη χρηματοδότηση, αλλά “συμμάζεμα” 
και ορθή κατανομή τού υπάρχοντος προσωπικού (όσον αφορά τα Δημό
σια Νοσοκομεία του εξειδικευμένου νοσηλευτικού και υπολοίπου προ
σωπικού). Στο Λαϊκό λειτουργεί ΜΕΘ με 7 κλίνες και θεωρείται πλήρης. 
Ειρρήσθω εν παρόδω υπάρχει η υλικοτεχνική υποδομή για κλίνες που 
υπερβαίνουν κατά πολύ τις 10, όπως και υπάρχει χώρος για ενδεχόμενη 
μελλοντική λειτουργία ΜΑΦ (Μονάδα Αυξημένης Φροντίδας).

Γιατί δεν λειτουργεί η ΜΑΦ και γιατί δεν τίθενται σε λειτουργία επι
πλέον κλίνες, η απάντηση είναι λίγο πολύ γνωστή σε όλους: ανεπάρκεια 
προσωπικού. Εκείνο όμως που δεν δημοσιοποιείται είναι οι “εσώτερικού 
τύπου” μετατάξεις του Νοσηλευτικού προσωπικού από τη ΜΕΘ σε 
“αλλότριες” θέσεις, εντός φυσικά του Νοσοκομείου.

Και έρχομαι σε αυτό το σημείο να αναφερθώ συγκεκριμένα στο Λαϊκό 
Νοσοκομείο: την παρούσα 
χρονική περίοδο υπάρχουν 3 
τουλάχιστον Νοσηλεύτριες, 
οι οποίες έφυγαν από τη 
ΜΕΘ, χωρίς φυσικά να ανα
πληρωθούν τα κενά που 
άφησαν πίσω τους. Ο κάθε 
λοιπόν εχέφρων άνθρωπος 
ας βγάλει τα συμπεράσματά 
του, όποια κι αν είναι αυτά...».

Δρ. Ευαγγελία 
Κοσμετάτου, 
Φυσικοθεραπεύτρια
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1  ΓΡΙΠΗ: ΤΕΣΣΕΡΙΣ ΝΕΚΡΟΙ ΚΑΙ 35 ΑΣΘΕΝΕΙΣ ΣΕ ΜΕΘ
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 748.04 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

AKTIN°AC
ΤΜΗΜ

Σ
υναγερμός έχει σημάνει από το ΚΕΕΛ
ΠΝΟ (Κέντρο Ελέγχου και Πρόληψης 
Νοσημάτων) καθώς βρίσκεται σε έξαρ
ση η δραστηριότητα της εποχικής γρίπης. 
Πρόκειται για τη σοβαρότερη εποχική ίωση 
καθώς σύμφωνα με τους ειδικούς προκαλεί 

τη σοβαρότερη κλινική εικόνα.
Στα νοσοκομεία της Πάτρας, ΠΓΝΠ, «Αγιο 
Ανδρέα» και Καραμανδάνειο τα τελευταία 
24ωρα έχουν γίνει δεκάδες εισαγωγές ασθε
νών με βαριά συμπτώματα γρίπης και κυρί
ως υψηλό πυρετό.

ΤΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ
Σύμφωνα με τα στοιχεία του ΚΕΕΛΠΝΟ, από 
την πρώτη στη δεύτερη εβδομάδα του Ιανου
άριου προστέθηκαν τρία θύματα λόγω γρί
πης ενώ 35 άτομα νοσηλεύονται σε ΜΕΘ. 
Ειδικότερα, και σύμφωνα με την επιδημιο- 
λογική επιτήρηση του ΚΕΕΛΠΝΟ που κατα
γράφει τα στοιχεία για την εποχική γρίπη για 
το διάστημα 7-13 Ιανουάριου, δηλαδή μέ
χρι και την περασμένη Κυριακή, ο αριθμός 
των θανάτων εκτινάχθηκε - από έναν θάνατο 
στους τέσσερις- όπως και ο αριθμός των σο

βαρών κρουσμάτων της γρίπης που εισήχθη- 
σαν σε ΜΕΘ λόγω επιπλοκών που εμφάνι
σαν - από 12 τα κρούσματα έφθασαν τα 35! 
Πρέπει να αναφερθεί, ωστόσο, πως ένα από 
τα θύματα των επιπλοκών της γρίπης κατέ
ληξε εκτός ΜΕΘ, χωρίς να αποσαφηνίζεται 
εάν υπήρχε δυνατότητα νοσηλείας σε ΜΕΘ. 
Με δεδομένο πως τις τελευταίες δέκα ημέ
ρες η λίστα αναμονής για ΜΕΘ αριθμεί στα
θερά πάνω από 35 ασθενείς, αντιλαμβάνε
ται κάποιος πως οι διασωληνωμένοι ασθε
νείς εκτός ΜΕΘ δίνουν έναν άνισο αγώνα 
για τη ζωή τους, με μοιραία σε πολλές περι
πτώσεις έκβαση.

ΑΝΑΜΕΝΕΤΑΙ ΑΥΞΗΣΗ
Οι ειδικοί του ΚΕΕΛΠΝΟ αναμένουν μεν 
κάθε χρόνο το δυνατό κύμα της γρίπης από 
τον Ιανουάριο έως τον Μάρτιο, ωστόσο στην 
εβδομαδιαία επιδημιολογική τους έκθεση επι
σημαίνουν πως «κατά την εβδομάδα 07-13 
Ιανουάριου 2019, η θνησιμότητα από όλες 
τις αιτίες στην Ελλάδα παρουσίασε περαιτέ
ρω αύξηση σε σχέση με την αναμενόμενη 
για την εποχή». Επίσης, αυξημένες αναφέ

ρεται ότι είναι και οι επισκέψεις σε γιατρό με 
συμπτώματα γριπώδους συνδρομής σε σύ
γκριση με την προηγούμενη - πρώτη- εβδο
μάδα του έτους.
Από τα 35 κρούσματα φαίνεται πως κυριαρ
χεί ο υπότυπος A (Η1Ν1), δηλαδή το λεγό
μενο πανδημικό στέλεχος που συνδέεται με 
επιπλοκές που οδηγούν συχνότερα σε νο
σηλεία σε ΜΕΘ.
«Εχει ξεκινήσει η περίοδος αυξημένης δρα
στηριότητας της γρίπης στην Ελλάδα. Επι
κρατών υπότυπος είναι ο Α(Η1Ν1)» αναφέ
ρουν οι ειδικοί στην έκθεσή τους και υπο
γραμμίζουν τη σημασία του αντιγριπικού εμ
βολιασμού για την προφύλαξη από τη γρίπη.

ΤΟ ΠΡΟΦΙΛ
Οσον αφορά στα κρούσματα με νοσηλεία σε 
ΜΕΘ, πρόκειται για 21 άνδρες και 14 γυναίκες, 
με εύρος ηλικιών από 39 έως 90 έτη. Ολα τα 
κρούσματα οφείλονταν στον ιό γρίπης τύπου 
Α. Τα 29 από τα στελέχη τύπου Α που απο
μονώθηκαν, υποτυποποιήθηκαν: Εξ αυτών 
τα 2 (6,9%) ανήκαν στον υπότυπο Α(Η3Ν2) 
και τα 27 (93,1%) στον υπότυπο Α(Η1Ν1).

Από τα 35 κρούσματα ήταν εμβολιασμένα τα 
3 (9%). Σημειώνεται ότι τα 28 (80%) από 
τα 35 προαναφερόμενα σοβαρά κρούσμα
τα με νοσηλεία σε ΜΕΘ ανήκουν σε κλινική 
ομάδα υψηλού κινδύνου για την οποία συ- 
στήνεται εμβολιασμός για την εποχική γρί
πη, σύμφωνα με τη σχετική εγκύκλιο του 
Υπουργείου Υγείας.

ΠΡΟΛΗΨΗ
Καθότι ο ιός παραμένει ζωντανός μέχρι και 
36 ώρες και κρίνεται ως μεταδοτικός, θα 
πρέπει να τηρούνται οι κανόνες υγιεινής ενώ 
συστήνεται και περιορισμός. Σε περίπτωση 
που παρουσιαστούν συμπτώματα λοίμωξης 
του αναπνευστικού θα πρέπει άμεσα να επι- 
σκεφθείτε τον γιατρό μας.
Ο καλύτερος τρόπος πρόληψης είναι το εμ
βόλιο ειδικότερα για τις ομάδες υψηλού κιν
δύνου αλλά και για τα παιδιά που αντιμετω
πίζουν χρόνια προβλήματα υγείας.
Οσον αφορά στα παιδιά, αυτά νοσούν πολύ 
συχνότερα λένε οι ειδικοί και σε περίπτωση 
που ένα παιδί παρουσιάσει πυρετό θα πρέ
πει να περιορίζεται στο σπίτι.
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1  ΔΙΠΛΑΣΙΟΣ Ο ΑΡΙΘΜΟΣ "ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΩΝ" ΓΙΑ ΤΑ
ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΤΩΝ ΑΣΘΕΝΩΝ

Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 706.86 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ιΐων
Σημεία αναφοράς για ιην προάσπιση των δικαιωμάτων 
των χρηστών υγείας αρχίζουν να αποτελούν τα Γραφεία 
Προστασίας Δικαιωμάτων Ληπτών Υγείας, τα οποία 
λειτουργούν τα τελευταία δύο χρόνια στα περισσότερα 
νοσοκομεία της χώρας. Αυτό αποδεικνύουν τα στοιχεία 
του 2018, καθώς υπεβλήθη διπλάσιος αριθμός

αναφορών, σε σχέση με το 2017, όπου στο σύνολο 
των νοσοκομείων κατεγράφησαν περίπου 2.500 
«καταγγελίες-παράπονα» πολιτών είτε γραπτά είτε 
προφορικά. Κύριο θέμα που απασχολεί τους πολίτες που 
έρχονται σε επαφή με τις υπηρεσίες των νοσοκομείων 
είναι η συμπεριφορά του υγειονομικού προσωπικού.

Τ
ο 2018 οι αναφορές έφτασαν πε
ρίπου τις 5.000, αναφέρει στο 
ΑΠΕ-ΜΠΕ ο γενικός γραμματέ
ας του υπουργείου Υγείας Γιώρ
γος Γιαννόπουλος. Προσθέτει ότι «το 
μεγαλύτερο ποσοστό των καταγγε

λιών περίπου 80% δεν ανταποκρί- 
νονται σε ένα υπαρκτό πρόβλημα, 
ωστόσο υπάρχει ένα 20% που μας 
απασχολεί και το επεξεργαζόμαστε». 
Από την ανάλυση των στοιχείων που 
κάθε εξάμηνο αποστέλλονται στο 
υπουργείο Υγείας, προκύπτει ότι οι 
περισσότερες καταγγελίες αφορούν 
«ανάρμοστη» συμπεριφορά του ια
τρικού και νοσηλευτικού προσωπι
κού και πλημμελή φροντίδα. Ακο
λουθούν «παράπονα» για τους χρό
νους αναμονής σε τακτικά εξωτερι
κά ιατρεία και στα επείγοντα και μι
κρότερο ποσοστό αφορά συνθήκες 
νοσηλείας.
Ολες οι καταγγελίες διερευνώνται 
από το προσωπικό του γραφείου, 
το οποίο και απαντά στις αναφορές 
των πολιτών, ωστόσο από τις επι
σημάνσεις του, όπως αναφέρει στο

ΑΠΕ-ΜΠΕ, ο κ. Γιαννόπουλος, χρει
άζεται «η διοίκηση του νοσοκομεί
ου να είναι πιο αποτελεσματική στη 
διεκπεραίωση και να έχει τον απο
φασιστικό ρόλο στην επίλυση των 
προβλημάτων που κατατίθενται».

Η συμπεριφορά των 
επαγγελματιών υγείας
«Ανάρμοστη» συμπεριφορά, «αδια
φορία» και «έλλειψη σεβασμού» κα
ταλογίζουν οι πολίτες, κυρίως στο 
ιατρικό προσωπικό, και λιγότερο 
σε νοσηλευτές και λοιπό υγειονο
μικό προσωπικό.
«Ζητήματα συμπεριφοράς δεν μπο
ρεί να μετρηθούν με δείκτες και αυ
τό που κάνουμε είναι να επεξεργα
στούμε τα στοιχεία και να εξετάσου
με πού εκφράζονται τα περισσότε
ρα παράπονα, ώστε σε συνεργασία 
με τις διοικήσεις να παρέμβουμε», 
αναφέρει ο κ. Γιαννόπουλος.
Το θέμα συμπεριφοράς του προσω
πικού προς τους ασθενείς αναφέρε- 
ται με μεγάλη συχνότητα στα νοσο
κομεία του Λεκανοπεδίου τα οποία

και δέχονται τους περισσότερους 
ασθενείς και μεγάλος αριθμός δια
μαρτυριών αφορά σε δυσλειτουργί
ες των Τμημάτων Επειγόντων Πε
ριστατικών (ΤΕΠ). Οι μεγάλοι χρό
νοι αναμονής είναι το βασικό πρό
βλημα που ταλαιπωρεί τους πολίτες, 
αναφέρει ο κ. Γιαννόπουλος. Εκτι
μά ότι με την έναρξη της λειτουργί
ας των ΤΕΠ ως αυτοτελών, την ενί
σχυσή τους με προσωπικό -έως τέ
λος Ιανουάριου θα έχουν ολοκλη
ρωθεί οι διαδικασίες διορισμού των 
γιατρών- καλύτερη οργάνωση (δια
λογή) και καλύτερη οργάνωση του 
συστήματος εφημερίας στο Λεκα
νοπέδιο, θα επέλθει μια πολύ σο
βαρή αλλαγή στον τρόπο που λει
τουργούν τα ΤΕΠ και θα μειωθούν 
τα παράπονα των πολιτών.
«Εκεί που υπάρχουν μεγάλα προβλή
ματα που πολλές φορές δεν υπάρ
χουν και δείκτες για να το μετρήσεις 
παρά μόνο ερωτηματολόγια, είναι η 
καθημερινή επαφή των πολιτών με 
τις υπηρεσίες υγείας. ΓΓ αυτό έχου
με συμπεριλάβει στην αξιολόγηση

των διοικήσεων θέματα που μπο
ρούμε να τα μετρήσουμε και κυρί
ως είναι χρόνοι αναμονής και κατά 
πόσο ανταποκρίνονται στην ανάγκη 
να μειωθούν σε αποδεκτά επίπεδα 
για κάθε συγκεκριμένη υπηρεσία». 
Η έλλειψη προσωπικού και η μεγά
λη προσέλευση στα δημόσια νοσο
κομεία, παίζει σημαντικό ρόλο στην 
αύξηση του στρες γιατρών και νοση
λευτών. «Ο επαρκής αριθμός προ
σωπικού είναι από μόνος του δεί
κτης ποιότητας υπηρεσιών», τονί
ζει μιλώντας στο ΑΠΕ - ΜΠΕ ο κ. 
Γιαννόπουλος.

Ενθάρρυνση των πολιτών 
να προσφεύγουν στα Γραφεία
Την ενθάρρυνση των πολιτών να 
προσφεύγουν στα Γραφεία Προά
σπισης των Δικαιωμάτων των Λη
πτών Υγείας επιδιώκει το υπουρ
γείο Υγείας, καθώς παρά την αύ
ξηση αναφορών το 2018 που δεί
χνει ότι σιγά-σιγά γίνονται γνωστά, 
ο αριθμός παραμένει σχετικά μικρός 
σε σχέση με τον αριθμό των ασθε

νών που δέχονται τα δημόσια νο
σοκομεία- περίπου δύο εκατομμύ
ρια νοσηλείες σε ετήσια βάση και 
περισσότερες από 11 εκατομμύρια 
επισκέψεις στα εξωτερικά ιατρεία 
και τα επείγοντα.
Στόχος είναι τα Γραφεία Προάσπισης 
των Δικαιωμάτων των Ληπτών Υγεί
ας «να αποτελέσουν σημείο αναφοράς 
των πολιτών», τονίζει στο ΑΠΕ-ΜΠΕ 
ο κ. Γιαννόπουλος. «Το υπουργείο 
Υγείας προχωρά στην αναβάθμιση 
τους σε αυτοτελή τμήματα, όπου απο
κλειστικά και ολοκληρωμένα το προ
σωπικό τους θα ασχολείται με τις 
αναφορές-καταγγελίες, ενώ το Γρα
φείο θα εποπτεύει και τον υπάλλη
λο που έχει την ευθύνη για την κα
τάρτιση της λίστας χειρουργείων». 
Το ότι δημιουργήσαμε αυτά τα γρα
φεία, σημειώνει ο κ. Γιαννόπουλος, 
δείχνει ότι δεν θέλουμε να εξετάζο
νται οι καταγγελίες και τα παράπονα 
των ασθενών από τους ίδιους που 
παρέχουν τις υπηρεσίες, αλλά από 
άλλους υπαλλήλους των νοσοκομεί
ων και τη διοίκηση.
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1  Να κλείσουμε τη "μαύρη τρύπα" της Κρήτης
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-01-2019

Επιφάνεια: 1004.84 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΕΙΠΕ Ο ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΛΛΕΙΨΗ ΥΠΟΔΟΜΩΝ

Να κλείσουμε τη "μαύρη τρύπα" της Κρήτης
Μ

προστάρης σε όλα τα 
μεγάλα έργα υποδο
μής, τα οποία πρέπει να 
ολοκληρωθούν ώστε η Κρήτη να ξε

διπλώσει όλο το δυναμικό της, δε
σμεύτηκε να μπει ο πρόεδρος της 
Ν.Δ. Κυριάκος Μητσοτάκης από 
τον Μυλοπόταμο, όπου ολοκλή
ρωσε τη διήμερη περιοδεία του στο 
νησί. Ειδικότερα ο πρόεδρος της

Της Αίλιαν Δαφερμάκη

Ν.Δ. αναφέρθηκε στο βόρειο οδικό 
άξονα για τον οποίο τόνισε ότι τόσα 
πολλά έχουμε πει και τόσες ζωές 
έχουν χαθεί άδικα, από έναν δρόμο 
που είναι δρόμος του περασμένου 
αιώνα. «Η Κρήτη σήμερα είναι μία 
μαύρη τρύπα ως προς τις υποδομές

της σε σχέση με την υπόλοιπη Ελ
λάδα. Παντού έχουν ολοκληρωθεί 
οι δρόμοι, υπερσύγχρονοι και μόνο 
η Κρήτη έχει μείνει με ένα δρόμο 
καρμανιόλα. Θα γίνει ο δρόμος, το 
καινούργιο αεροδρόμιο, η ηλε
κτρική διασύνδεση της Κρήτης με 
την υπόλοιπη Ελλάδα, εξαιρετικά 
σημαντικό έργο για να μπορούμε 
να ανταλλάσσουμε ενέργεια με το

υπόλοιπο σύστημα. Τα μεγάλα έργα 
για τη διαχείριση του νερού διότι το 
νερό λιγοστεύει τώρα. Μπορεί να 
υπάρχει χιόνι στον Ψηλορείτη και 
αυτό είναι καλό για τα νερά μας, 
αλλά ξέρουμε ότι δεν θα είναι κάθε 
χρονιά έτσι».

Ο κ.Μητσοτάκης απευθυνόμε
νος όπως είπε σε όλους τους κατοί
κους των ορεινών όγκων, σε όλους

όσους βιώνουν δύσκολη καθημερι
νότητα, τόνισε ότι βρίσκεται στο 
πλευρό τους. «Ξέρουμε ως κόμμα 
τι θέλουμε να κάνουμε με τους 
ορεινούς όγκους με την ορεινή 
κτηνοτροφία, έχουμε τον τρόπο 
και τη δυνατότητα να σας στηρί
ξουμε για να μείνετε στον τόπο 
σας, να κάνετε αυτό που οι παπ
πούδες σας και οι πατεράδες σας

έκαναν και θέλετε να κάνουν και τα 
παιδιά σας». Όπως είναι γνωστό, ο 
πρόεδρος της Ν.Δ., ο οποίος βρέ
θηκε στην Κρήτη από την Παρα
σκευή για την κοπή της πίτας του 
κόμματος, περιόδευσε το Σάββατο 
στη Μεσσαρά, κατέληξε στον 
ορεινό Μυλοπόταμο, και αναχώ
ρησε χθες νωρίς το απόγευμα από 
το νησί.

Σαν βγεις στον πηγαιμό για τη Μεσσαρά 
να εύχεσαι να είναι μακρύς ο δρόμος

Για την πορεία uAonoinans του δρόμου ms Meooapas ενημερώθηκε ο κ. Μητσοτάκηβ 
από τον διευθυντή Συγκοινωνιακών Έργων του ΟΑΚ κ. Αγαπάκη

Στιγμιότυπο από την επίσκεψη στο Αρχαιολογικό Μουσείο Μεσσαρόβ

0 κ. MmooioKiis επισκέφθηκε τη λαϊκή αγορά των Μοιρών όπου συνομίλησε 
με εμπόρουβ και καταναΛωτέβ

Έμφαση στον πρωτογενή τομέα 
με ...Βρέντζου και Στρατάκη

Η σύνδεση του πρωτογενούς τομέα με 
τουρισμό και πολιτισμό είναι μονόδρο
μος, σύμφωνα με τον πρόεδρο της Ν.Δ. 
κ. Μητσοτάκη, ο οποίος στο πλαίσιο ευ- 
ρείας σύσκεψης που έγινε προχθές στο 
Τυμπάκι υπογράμμισε την ανάγκη να δη- 
μιουργηθεί ένα περιβάλλον βιώσιμης 
ανάπτυξης. Στη σύσκεψη τέθηκαν επί τά- 
πητος όλα τα κρίσιμα μεγάλα ζητήματα 
που ταλανίζουν τον πρωτογενή τομέα 
στην Κρήτη. Ο πρόεδρος της Ν.Δ. προ- 
έδρευσε σύσκεψης με εκπροσώπους 
Αγροτικών και Κτηνοτροφικών Συλλόγων 
Κρήτης το Προεδρείο της Ομάδας Αμπε
λουργών και Ελαιοπαραγωγών Κρήτης 
και Εκπροσώπους των ΤΟΕΒ Μεσσαράς 
στην αίθουσα του Αγροτικού Συλλόγου 
Τυμπακίου, στο πρώην Δημαρχείο Τυμ- 
πακίου. Οι εκπρόσωποι του πρωτογενούς 
τομέα έθεσαν στον επικεφαλής της αξιω
ματικής αντιπολίτευσης, μια σειρά από 
κρίσιμα θέματα που απασχολούν τον 
κλάδο με έμφαση στα τοπικά προϊόντα, 
τα επίπεδα παραγωγής και τις προοπτικές 
που υπάρχουν στις αγορές. Οι υπέρογκοι 
φόροι και εισφορές, οι παράνομες ελλη- 
νοποιήσεις, η μη καταβολή αποζημιώ
σεων, καθώς και η ένταξη της Κρήτης στο 
μεταφορικό ισοδύναμο, αποτελούν τα 
βασικά αιτήματα των ανθρώπων της πρω
τογενούς παραγωγής. Κρίσιμα ζητήματα 
που απασχόλησαν τη σύσκεψη ήταν 
ακόμα η δημιουργία έργων υποδομής, τα 
οποία είναι αναγκαίο να υλοποιηθούν για 
να στηρίξουν την αγροτική παραγωγή. 
Ανάμεσα σε αυτά είναι και η εκτροπή του 
Πλατύ Ποταμού, το οποίο οι εκπρόσωποι 
του πρωτογενούς τομέα διεκδικούν τονί
ζοντας ότι είναι μια σπουδαία αναπτυ
ξιακή παρέμβαση, η οποία εφόσον υλο
ποιηθεί, μπορεί να δημιουργήσει όρους 
και προϋποθέσεις μιας κατακόρυφηςανά-

Ολα τα καυτά ζητήματα του πρωτογενοΰβ τομέα τέθηκαν επί lannios 
στη σύσκεψη που πραγματοποιήθηκε στο Τυμπάκι

πτύξης του κλάδου. Ο πρόεδρος της 
ΕΑΣΗ Ανδρέας Στρατάκης ζήτησε να στη- 
ριχθούν έμπρακτα οι συνεταιρισμοί και 
να δοθούν κίνητρα στους παραγωγούς, 
ενώ η κ. Θεανώ Βρέντζου σημείωσε: 
«όραμά μας είναι να γίνει η Κρήτη βιολο
γικό νησί για να μπορεί να ζει καθένας 
αξιοπρεπώς».

Ο κ. Μητσοτάκης άκουσε με προσοχή 
τα αιτήματα των αγροτών και των φο
ρέων για τα οποία τόνισε ότι η Κυβέρ
νηση αδιαφορεί, αλλά, όπως είπε, η ΝΔ 
είναι σε θέση να δώσει σύντομα λύσεις. Ο 
ίδιος εξέφρασε τη βεβαιότητά του ότι το 
κόμμα του στις επόμενες εκλογές θα είναι 
Κυβέρνηση. Όπως είπε: «γνωρίζουμε τις 
δυσκολίες που έχουμε να αντιμετωπί
σουμε, αλλά έχουμε τις ικανότητες να τα 
καταφέρουμε. Το σημαντικό είναι ότι θα 
πρέπει να υπάρξει έντιμη συνεργασία 
όλων των φορέων». Ο πρόεδρος της Ν.Δ. 
τόνισε ότι το κόμμα του μπορεί να δε
σμευτεί ότι θα δημιουργήσει όρους και 
προϋποθέσεις για την αναβάθμιση των 
αγροτικών προϊόντων και της προστιθέμε

νης αξίας τους. Σημείωσε ακόμα ότι για 
τον ίδιο είναι μονόδρομος η σύνδεση του 
πρωτογενούς τομέα με τουρισμό και πο
λιτισμό, υπογραμμίζοντας την ανάγκη να 
δημιουργηθεί ένα περιβάλλον βιώσιμης 
ανάπτυξης. Σε ό,τι αφορά στη φορολογία, 
τόνισε ότι οι αυξήσεις δημιουργούν φο
ροδιαφυγή και ανεργία. Η εργασία τότε 
παύει να αποτελεί κίνητρο κι ενισχύει τη 
μαύρη εργασία. Όπως είπε χαρακτηρι
στικά: «να κρατήσετε τη δέσμευση μου 
για μείωση της φορολογίας, μείωση ΕΝ- 
ΦΙΑ κατα 30% σε βάθος διετίας, μείωση 
της φορολογία 29-20% επιχειρήσεις, μεί
ωση ασφαλιστικών εισφορών».

Ο πρόεδρος του κόμματος της αξιωμα
τικής αντιπολίτευσης υπογράμμισε ως 
αδιαπραγμάτευτο στόχο τη στήριξη των 
συνεργατικών σχημάτων, με 10% φορο
λογικό συντελεστή. Όπως είπε: «τα συνερ
γατικά σχήματα θα πρέπει να εισάγουν 
την καινοτομία και την εκπαίδευση. Πρέ
πει να επενδύσουμε στην εκπαίδευση της 
νέας γενιάς των αγροτών και την επανεκ
παίδευση των παλαιότερων».

ΚΥΡΙΑΚΟΣ: "ΝΑ ΓΙΝΕΙ ΓΑΛΑΖΙΑ ΟΛΗ Η ΚΡΗΤΗ"

Θέλει να ξεπεράσει και τον πατέρα του!

Αθλητική φανέλα στην οποία είχε τυπωμένο το όνομα με 
το νούμερο 9 έκαναν δώρο οι Ζωνιανοϊ στον Κ. Μητσοτάκη

Πρώτος σταθμός στην πε
ριοδεία του κ. Μητσοτάκη 
το Σάββατο ήταν το μεγάλο 
εργοτάξιο που βρίσκεται σε 
εξέλιξη για την οδική σύν
δεση του Ηρακλείου με τη 
Μεσσαρά. Ο κ. Μητσοτάκης 
ξεναγήθηκε από το διευ
θυντή Συγκοινωνιακών Έρ
γων του Οργανισμού Ανά
πτυξης Κρήτης Γιώργο 
Αγαπάκη, ο οποίος περιέ- 
γραψε στον πρόεδρο του 
κόμματος όλη την πορεία 
υλοποίησης και την εξέλιξη 
των εργασιών. "Εύχομαι την 
επόμενη φορά που θα έρθω 
εδώ να είναι ολοκληρωμένο 
το έργο", σχολίασε ο Κυριά
κος Μητσοτάκης μετά το τέ
λος της αναλυτικής ενημέ
ρωσης που είχε. Από την 
πλευρά του, ο γραμματέας 
της ΝΔ Λ. Αυγενάκης σε 
ανάρτησή του στα μέσα κοι
νωνικής δικτύωσης τόνισε 
ότι ζήτησε από τον πρόεδρο 
να δει από κοντά την πορεία 
των έργων για τη κατασκευή 
του δρόμου Ηρακλείου - 
Μεσσαράς. «Του σημαντικό
τερου έργου υποδομής της 
περιοχής, που συνεχίζει 
ακόμα και σήμερα να ταλαι
πωρεί τους συμπολίτες μας 
εξαιτίας της αδιαφορίας της 
Κυβέρνησης. Μιας Κυβέρνη
σης που το μόνο που ξέρει 
να κάνει είναι να τάζει και να 
εξαπατά με κούφιες υποσχέ
σεις».

Στους Αγίους Δέκα
Ο πρόεδρος της ΝΔ πραγ

ματοποίησε μία μικρή 
στάση στους Αγίους Δέκα 
όπου χαιρέτησε κόσμο και 
μίλησε με κατοίκους της πε
ριοχής, ενώ δέχτηκε θερμή 
υποδοχή από μια ιδιοκτή- 
τρια καφενείου η οποία τον 
καλωσόρισε και του προσέ- 
φερε μία ανθοδέσμη μαζί με 
τις ευχές της. Μάλιστα η γυ
ναίκα έσπευσε να τον ενημε
ρώσει ότι το καφενείο στο 
παρελθόν είχε φιλοξενήσει 
τον Κ. Καραμανλή και τη 
Ντόρα Μπακογιάννη.

Γεωργική Σχολή 
Μεσσαράς_________

Επόμενος σταθμός του κ. 
Μητσοτάκη ήταν η Γεωργική 
Σχολή Μεσσαράς στον Αμ- 
πελούζο όπου τον υποδέ
χτηκε η Θεανώ Βρέντζου 
στην πρώτη δημόσια συνάν
τησή τους μετά τη διαρροή 
του ονόματος της στη λίστα 
του εθνικού ψηφοδελτίου 
της Ν.Δ. Ο πρόεδρος της 
Ν.Δ. δεν έκρυψε τον ενθου
σιασμό του για τον χώρο, 
ενώ μπαίνοντας εντός της 
σχολής σχολίασε "τώρα θα 
ξανακαθίσω στα θρανία". 
Όπως τόνισε ο κ. Μητσοτά
κης: «Η βελτίωση της παρα
γωγικότητας θα έρθει μέσα 
από τη γνώση που δίνουν 
σχολές όπως η γεωργική 
σχολή. Σε δυο βασικούς άξο
νες πρέπει να κινηθούμε. Ο 
ένας είναι να εκπαιδεύουμε 
τους νέους αγρότες σε θέ
ματα τεχνολογίας και επι
πλέον να σιγουρευτούμε ότι 
οι νέοι αγρότες θα έχουν τη 
γνώση για να τα καταφέ

ρουν. Βλέπω όμως ότι 
έχουμε έναν αναξιοποίητο 
θησαυρό».

Από την πλευρά του, ο κ. 
Αυγενάκης σχολίασε ότι η Γε
ωργική Σχολή Μεσσαράς, 
«αντί να αποτελεί μια σχολή 
πρότυπο κατάρτισης, εκπαί
δευσης, έρευνας και καινοτο
μίας προς όφελος του αγροτι
κού κόσμου, παραμένει 
αφημένη στο έλεος του Θεού. 
Έχουμε υποχρέωση στην πα
ράδοση του τόπου αλλά και 
στη νέα γενιά, η σχολή να 
αποτελέσει ξανά μοχλό ανά
πτυξης για τη Μεσσαρά».

Στο Αρχαιολογικό 
Μουσείο Μεσσαράς

Στους χώρους του αρχαι
ολογικού Μουσείου Μεσσα
ράς ξεναγήθηκε ο κ. Μητσο
τάκης ο οποίος ενημερώθηκε 
αναλυτικά για την εξέλιξη της 
υλοποίησης του. Ο κ. Λ. Αυ
γενάκης έσπευσε να σχολιά
σει μετά το τέλος της επίσκε
ψης ότι πρόκειται για « ένα 
ακόμη σημαντικό έργο για 
τον τόπο που παραμένει ημι
τελές. Ένα έργο πνοής που 
αν και ξεκίνησε ήδη από το

2012 τα τελευταία 4 χρόνια 
παραμένει στάσιμο αφήνον
τας στο σκοτάδι τον πολιτι
στικό μας πλούτο, τα μονα
δικά αρχαιολογικά ευρήματα 
της Φαιστού, της Γόρτυνας 
και των Αστερουσίων».

Επίσκεψη στις Μοίρες
Ο πρόεδρος της Ν.Δ. στο 

πλαίσιο της περιοδείας του 
έκανε μια στάση στις Μοί
ρες όπου μίλησε με κόσμο 
της περιοχής. Μάλιστα σε 
σύντομη ανοικτή ομιλία του 
στην περιοχή, τόνισε μεταξύ 
άλλων, ότι: «θα κληθούμε να 
δώσουμε μεγάλες μάχες για 
να ξανασταθούμε με περη
φάνια στα πόδια μας». Ο κ. 
Μητσοτάκης απευθυνόμε
νος στους κατοίκους της πε
ριοχής απηύθυνε κάλεσμα 
να στηριχθεί η υποψηφιό
τητα του Αλέξανδρου Μαρ- 
κογιαννάκη, που όπως είπε: 
«κάνει πράξη το όραμά μου 
για ανανέωση». Ο ίδιος 
πρόσθεσε με νόημα: «να κα- 
λοδεχτούμε στο κόμμα μας 
πολίτες που δεν μας είχαν 
εμπιστευτεί στο παρελ
θόν. Μπορούμε να κάνουμε

το μεγάλο άλμα στο μέλλον, 
έχουμε κάνει ανανέωση στο 
κόμμα». Παράλληλα απηύ
θυνε μήνυμα στους νέους 
καλώντας τους να συμμετά- 
σχουν στη μεγάλη γιορτή 
της Δημοκρατίας, ενώ ανα- 
φερόμενος στο επίμαχο 
θέμα της Συμφωνίας των 
Πρεσπών, κάλεσε όλους να 
αποφύγουν τους διχασμούς 
του παρελθόντος.

Στη Μονή Καλυβιανής
Στην Ιερά Μονή Παναγίας 

Καλυβιανής, άναψε το κερί 
του ο πρόεδρος της Ν.Δ. Κυ
ριάκος Μητσοτάκης ο 
οποίος επισκέφθηκε το ιστο
ρικό μοναστήρι. Ο πρό
εδρος της Ν.Δ. έγινε δεκτός 
με χαρά από την ηγουμένη 
και τις μοναχές και ενημερώ
θηκε για το σημαντικό έργο 
που συντελείται εκεί.

Στη συνέχεια ο κ. Μητσο
τάκης επισκέφθηκε το Ασήμι 
και τον Πύργο, όπου χαιρέ
τησε πολύ κόσμο και συνο
μίλησε με πολίτες για τα 
προβλήματα, αλλά και για 
τις αναπτυξιακές προοπτικές 
της περιοχής.

«Θέλω να πετύχω κάτι που 
δεν μπόρεσε να πετύχει ούτε 
ο Κωνσταντίνος Μητσοτάκης 
του 1989. Να είναι δηλαδή 
όλη η Κρήτη γαλάζια και 
αυτό θέλω να ξεκινήσει από 
το Ρέθυμνο διότι δίνει παρα
δοσιακά τα υψηλότερα ποσο
στά της Νέας Δημοκρατίας. Η 
Κρήτη σε αυτό τον αγώνα θα 
είναι μία Κρήτη ενωμένη». 
Αυτό τον πολιτικό στόχο 
έθεσε ο πρόεδρος της Ν.Δ. κ. 
Κυριάκος Μητσοτάκης από 
τον Μυλοπόταμο Ρεθύμνου, 
που ήταν ο τελευταίος σταθ
μός της περιοδείας του, όπου 
επισκέφθηκε διαδοχικά το 
Πέραμα, τα Λιβάδια, τα Ζω- 
νιανά και τα Ανώγεια. Ο κ. 
Μητσοτάκης εμφανώς φορτι
σμένος εξήγησε ότι η επί
σκεψή του στην περιοχή δεν 
έχει μόνο πολιτικούς λόγους 
αλλά και προσωπικούς και 
συναισθηματικούς. «Θυμά
μαι μία από τις τελευταίες 
κουβέντες που έκανα με τον 
Κωνσταντίνο Μητσοτάκη 
όταν μιλούσαμε για την 
Κρήτη και μου είχε πει τότε 
μην ξεχνάς ποτέ τον Μυλοπό
ταμο διότι εκεί έχω πολύ κα
λούς φίλους». Ο πρόεδρος 
της Ν.Δ. ξεκαθάρισε ότι στο
χεύει να είναι πρωθυπουρ
γός όλων των Ελλήνων, «κι 
εκείνων που θα μας ψηφί
σουν κι εκείνων που δεν θα 
μας ψηφίσουν" τόνισε χαρα
κτηριστικά, ενώ ειδικά για 
την Κρήτη τόνισε ότι θα τη

στηρίξει με όλες του τις δυνά
μεις και θα μπει ο ίδιος μπρο
στάρης στα μεγάλα έργα 
υποδομής τα οποία πρέπει να 
ολοκληρωθούν. Ο πρόεδρος 
της Ν.Δ. μίλησε για την κρισι
μότητα των εθνικών εκλογών, 
τονίζοντας ότι η χώρα ταλαι
πωρήθηκε πάρα πολύ αυτά 
τα τέσσερα χρόνια. «Πήγε 
πίσω η οικονομία, ζήσαμε μία 
πρωτοφανή καταιγίδα φό
ρων, πήγαμε πίσω σε όλα τα 
επίπεδα στο κράτος δικαίου, 
οι Έλληνες διχάστηκαν και 
πάλι και θα πρέπει να κατα
βάλουμε από την επόμενη 
μέρα μεγάλη προσπάθεια να 
ενώσουμε την πατρίδα, να 
αφήσουμε πίσω διχασμούς, 
ώστε όλοι μαζί να πάμε 
μπροστά αυτή τη χώρα».

Ο κ. Μητσοτάκης συνο- 
δευόμενος από τον βουλευτή 
Ρεθύμνου Γιάννη Κεφαλο- 
γιάννη, τον γραμματέα του 
κόμματος Λευτέρη Αυγενάκη, 
τον υποψήφιο περιφερειάρχη 
Αλέξανδρο Μαρκογιαννάκη 
και τοπικά στελέχη της ΝΟΔΕ 
Ρεθύμνου, έτυχε θερμής υπο
δοχής σε όλο τον Μυλοπό
ταμο. Συγκεκριμένα συναντή
θηκε με στελέχη και τους 
φίλους του κόμματος στο Πέ
ραμα, επισκέφθηκε το δη
μαρχείο, όπου είχε συνεργα
σία με τον δήμαρχο Δημήτρη 
Κόκκινο. Επίσης περιόδευσε 
στα Λιβάδια, όπου συναντή
θηκε με μέλη του συλλόγου 
Λιβαδιωτών, ενώ στα Ζω-

νιανά επισκέφθηκε και το 
Μουσείο Κέρινων Ομοιωμά
των. Στα Ζωνιανά ο κ. Μη
τσοτάκης πήρε δώρο μία φα
νέλα της τοπικής ομάδας με 
το όνομά του, ενώ δεν αρνή- 
θηκε να βγάλει "σελφι" με 
έναν μικρό Μυλοποταμίτη.

Στα Ανώγεια ο κ. Μητσοτά
κης επισκέφθηκε το δημαρ
χείο όπου είχε συνεργασία 
με τον δήμαρχο Μανώλη 
Καλλέργη και ξεναγήθηκε 
στην εκκλησία του Αγ. Γεωρ
γίου από τον π. Ανδρέα Κε- 
φαλογιάννη.
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ΣΕ ΚΟΜΑ ΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
Γεμίζουν με ράντζα σε κάθε εφημερία με δεκάδες ασθενείς να περιμένουν να βρουν θέση σε ΜΕ0

ΤΗΣ ΝΙΚΟΛΕΤΤΑΣ ΜΟΥΤΟΥΣΗ

Μ
ετά τις τριτοκοσμικές συν
θήκες στη γενική εφη
μερία στο Νοσοκομείο 
«Αττικόν» την περασμένη 
εβδομάδα, σειρά είχε το 
Νοσοκομείο της Νίκαιας, 
που εφημέρευε από το 
πρωί της Δευτέρας έως 
χθες το πρωί. «Η κατάσταση ανυπόφορη για τους 
ασθενείς, συνοδούς και εργαζόμενους που έτρε
χαν πανικόβλητοι και δεν προλάβαιναν. Σήμερα 
το νοσοκομείο της Νίκαιας θυμίζει νοσοκομείο 

σε εμπόλεμη ζώνη» καταγγέλλει η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσο
κομεία (ΠΟΕΔΗΝ).

Οπως αναφέρει, προσήλθαν και εξετά
στηκαν 1.500 έκτακτα περιστατικά και έγιναν 
310 εισαγωγές. Ειδικότερα, στη Β’ Παθολογική 
του νοσοκομείου εισήχθησαν 73 ασθενείς και 
οι 35 νοσηλεύονταν σε ράντζα, ενώ στην Α’ 
Καρδιολογική Κλινική εισήχθησαν 36 ασθενείς 
και οι 20 με σοβαρά προβλήματα βρίσκονταν 
και αυτοί σε ράντζα.

Χρειάστηκε, σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ,

να πετάξουν έξω τα προσωπικά αντικείμενα των 
τραυματιοφορέων για να μετατρέψουν τα απο
δυτήριά τους σε θάλαμο ασθενών. «Τα ράντζα 
φτάνουν έως τον κήπο. Συγκεκριμένα, φτάνουν 
έως την πόρτα που ανοιγοκλείνει και μπαινο
βγαίνουν οι συνοδοί από τη μεριά του κήπου. 
Ξεπαγιάζουν οι ασθενείς κοντά στην πόρτα» 
τονίζει η Ομοσπονδία, υπογραμμίζοντας πως 6 
διασωληνωμένοι ασθενείς παρέμεναν σε απλούς 
θαλάμους. Ανάλογα τραγική εικόνα περιγρά- 
φεται και για το Νοσοκομείο «Ευαγγελισμός» 
τις ημέρες που έχει εφημερία. Υστερα από κάθε 
εφημερία αναπτύσσει περίπου 120 ράντζα και 
ξεκινάει την επόμενη εφημερία χωρίς κενά κρε
βάτια, που βάσει νόμου έπρεπε να είναι στο 25%.

ΛΙΣΤΑ ΑΝΑΜΟΝΗΣ
Μεγάλη εξακολουθεί να είναι και η λίστα ανα
μονής για ένα κρεβάτι σε ΜΕΘ. Σύμφωνα με τα 
στοιχεία της ΠΟΕΔΗΝ, χθες ίο πρωί 48 διασω- 
ληνωμένοι ασθενείς περίμεναν στη λίστα και οι 
μισοί από αυτούς για περισσότερες από πέντε 
ημέρες. Παράλληλα, υπάρχει και μία δεύτερη 
λίστα αναμονής για εισαγωγή σε ΜΕΘ που κρα- 
χάει το ΕΚΕΓΊΥ Βορείου Ελλάδος και στην οποία

έχουν καταγραφεί άλλοι 20 ασθενείς.
Συλλαλητήριο διαμαρτυρίας πραγματο

ποιούν στο μεταξύ σήμερα στη Ζάκυνθο εξαιτίας 
του γεγονότος πως η πλήρως εξοπλισμένη ΜΕΘ 
παραμένει κλειστή, ενώ τις τελευταίες ημέρες 
τρεις ασθενείς στο νησί, που περίμεναν στη λίστα 
αναμονής, έχασαν τη ζωή τους. Το συλλαλητήριο 
πραγματοποιείται με πρωτοβουλία του Εργατι
κού Κέντρου και σωματείων εργαζομένων του 
νησιού. Παράλληλα, στον αέρα βρίσκεται και 
η Παιδιατρική Κλινική του Νοσοκομείου Ζα
κύνθου ύστερα από σειρά παραιτήσεων. «Στις 
18 Ιανουάριου δημοσιεύτηκε στην Εφημερίδα 
της Κυβέρνησης η παραίτηση του διευθυντή, 
με αποτέλεσμα το τμήμα να κινδυνεύει άμεσα 
με λουκέτο, καθώς οι ειδικευόμενοι ιατροί δεν 
έχουν δικαίωμα να εργάζονται χωρίς εποπτεό- 
ονχα ειδικευμένο παιδίατρο», όπως σημειώνει 
το σωματείο εργαζομένων του νοσοκομείου.

Το αμέσως προηγούμενο διάστημα πα
ραιτήθηκε σύσσωμο το επιστημονικό συμβούλιο 
του νοσοκομείου, με σοβαρές αιχμές για τον 
τρόπο λειτουργίας της υγειονομικής δομής, ενώ 
τον τελευταίο χρόνο έχουν αποχωρήσει από το 
νοσοκομείο 4 παιδίατροι, 2 καρδιολόγοι, ένας 
δερματολόγος και ένας χειρουργός.

«Τα ράντζα φτάνουν έως τον κήπο. 
Συγκεκριμένα, φτάνουν έως την πόρτα 
που ανοιγοκλείνει και μπαινοβγαίνουν 
οι συνοδοί από τη μεριά του κήπου. 
Ξεπαγιάζουν οι ασθενείς κοντά 
στην πόρτα», τονίζει η Ομοσπονδία 
Εργαζομένων στα Δημόσια 
Νοσοκομεία για το Νοσοκομείο 
της Νίκαιας, υπογραμμίζοντας 
πως έξι διασωληνωμένοι ασθενείς 
παρέμεναν σε απλούς θαλάμους

I I
ΚΑΛΠΑΖΕΙ 
Η ΕΠΟΧΙΚΗ 
ΓΡΙΠΗ
Σε έξαρση βρίσκεται η εποχική 
γρίπη, με τα κρούσματα να 
αυξάνονται σύμφωνα με τα 
στοιχεία tou ΚΕΕΛΠΝΟ. Βάσει 
της τελευταίας έκθεσης του Κέ
ντρου για tnv εβδομάδα 7 έως 
13 Ιανουαρίου, ελέγχθηκαν για 
ιούς γρίπης συνολικά 138 κλινι
κά δείγματα σε νοσοκομεία και 
ία 39 εξ αυτών ήταν θετικά. 
Συνολικά, από τον Οκτώβριο 
tou 2018 έως ία μέσα Ιανου- 
αρίου έχουν καταγραφεί 36 
σοβαρά κρούσματα εργαστη
ριακά επιβεβαιωμένης γρίπης, 
ενώ οι 35 ασθενείς χρειάστη
καν νοσηλεία σε ΜΕΘ. Το ίδιο 
διάστημα υπήρξαν, σύμφωνα 
με to ΚΕΕΛΠΝΟ, 4 θάνατοι 
από ιην εποχική γρίπη.
Ειδική αναφορά κάνει to ΚΕ
ΕΛΠΝΟ πως από τα σοβαρά 
περιστατικά μόλις τα 3 (ποσο
στό 9%) ήταν εμβολιασμένα 
και για τον λόγο αυτό επανα
λαμβάνει «ιη σημασία tou αντι- 
γριπικού εμβολιασμού ως tov 
καλύτερο τρόπο προφύλαξης 
από τη γρίπη».

ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΣ
Ενδεικτικό είναι πως το 80% 
των 35 σοβαρών περιστατικών 
είναι άτομα που ανήκουν σε 
κλινική ομάδα υψηλού κινδύ
νου για tnv οποία συστήνειαι 
εμβολιασμός.
Από τα 35 κρούσματα που 
νοσηλεύθηκαν σε ΜΕΘ, ίο Κέ
ντρο αναφέρει πως πρόκειται 
για 21 άνδρες και 14 γυναίκες, 
ηλικίας από 39 έως 90 ετών, με 
μέση ηλικία τα 59,3 έτη. Οσον 
αφορά τους ασθενείς που κατέ
ληξαν από τη γρίπη, πρόκειται 
για τρεις άνδρες και μία γυναί
κα, με εύρος ηλικιών από 49 
έως 83 έτη.
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1  Δεκάδες ασθενείς στην αναμονή για ΜΕΘ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 74.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΝ ΔΙΑΣΩΛΗΝΩΜΕΝΟΙ

Δεκάδες ασθενείς 
στην αναμονή για ΜΕΘ
Απογοηχευχικά μεγάλη παραμένει η 
λίστα αναμονής διασωληνωμένων 
ασθενών για μία κενή κλίνη σε μο
νάδα εντατικής θεραπείας. Σύμφω
να με την Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Δημόσιων Νοσοκο
μείων, χθες το πρωί, η λίστα που 
διατηρεί το ΕΚΑΒ αριθμούσε 48 
ασθενείς, εκ των οποίων οι μισοί πε
ριμένουν περισσότερες από πέντε 
ημέρες. Δεύτερη λίστα αναμονής 
για ΜΕΘ τηρεί το ΕΚΕΠΥ Βορείου 
Ελλάδας για τα νοσοκομεία της πε
ριοχής και στην οποία προχθές βρί
σκονταν 20 ασθενείς. Εν τω μεταξύ, 
δύσκολες καταστάσεις και ταλαιπω
ρία βιώνουν οι πολίτες που επισκέ
πτονται τα εφημερεύοντα νοσοκο
μεία του Λεκανοπεδίου Αττικής. 
Προχθές στο νοσοκομείο Νίκαιας 
αναπτύχθηκαν τουλάχιστον 55 ράν
τζα για τη νοσηλεία ασθενών που 
εισήχθησαν κατά την εφημερία.
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1  Τα 3 σενάρια αλλαγών στις εφημερίες της Αττικής
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 870.99 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ENQOI ΜΟΝΑΔΕΣ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ 
ΥΓΕΙΑΣ ΥΠΟΛΕΙΤΟΥΡΓΟΥΝ

Τα 3 σενάρια 
αλλαγών 
στις εφημερίες
ιων νοσοκομείων 
ιης Απικής
► ΣΕΛΙΔΑ 15
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1  Τα 3 σενάρια αλλαγών στις εφημερίες της Αττικής
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

ΠΟΙΕΣ ΑΛΛΑΓΕΣ ΕΤΟΙΜΑΖΟΥΝ ΓΙΑ ΤΙΣ ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ · ΕΙΚΟΝΕΣ ΝΤΡΟΠΗΣ ΑΠΟ ΤΟ ΝΙΚΑΙΑΣ

«Τα ράντζα φτάνουν έωβ τον κήπο»
Σ

τον... αέρα βρίσκεται ίο σύστη
μα εφημερίας των δημόσιων 
νοσοκομείων, που θα αλλά
ξει μέσα στο επόμενο δίμηνο, αλλά 

χωρίς πολλές ελπίδες ανάκαμψης 
αφού θα εξακολουθήσει να σηκώνει 
το βάρος της αποτυχημένης Πρωτο
βάθμιας Φροντίδας Υγείας (ΠΦΥ), η 
οποία όσο περνά ο καιρός δείχνει να 
μένει απλά σε σχέδια επί χάρτου της 
Αριστοτέλους.

Χθες, φωτογραφίες-ντροπή από 
ράντζα είδαν ξανά το φως της δημο
σιότητας, αυτή τη φορά από το Γενικό 
Νοσοκομείο Νίκαιας, με την κατά
σταση που διαμορφώνεται σε κάθε 
εφημερία στα δημόσια νοσοκομεία να 
«βαραίνει» το υπουργείο Υγείας.

Για αυτό έχει επιδοθεί σε σειρά 
συσκέψεων και διαβουλεύσεων προ- 
κειμένου να αλλάξει το υφιστάμενο 
σύστημα των εφημεριών. Σύμφωνα 
με πληροφορίες του Ελεύθερου Τύ
που, μεταξύ υπουργείου Υγείας, 1 ης 
και 2ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
και Εθνικού Κέντρου Επιχειρήσεων 
Υγείας (ΕΚΕΠΥ) συζητιούνται τρεις 
προτάσεις:
1 Η πρώτη αφορά στην αλλαγή της 
ώρας έναρξης της εφημερίας. Σήμε
ρα, ορισμένα νοσοκομεία ξεκινούν 
τη γενική εφημερία τους στις 14.30 
το μεσημέρι και ορισμένα στις 8 το 
πρωί. Υπάρχει επομένως μια σκέψη 
να ξεκινά καθολικά η γενική εφημερία 
στις 8 το πρωί.
2 Η δεύτερη πρόταση αφορά στο να 
πραγματοποιούνται πιο συχνά γενικές 
εφημερίες σε κάθε ένα νοσοκομείο 
και πιο συγκεκριμένα ανά τρεις ημέ
ρες αντί ανά τέσσερις ημέρες, όπως 
συμβαίνει σήμερα.
3. Η τρίτη σκέψη είναι η ανακατα
νομή στις ομάδες των νοσηλευτικών 
ιδρυμάτων που εφημερεύουν μαζί. 
Σήμερα ο τρόπος που εφημερεύουν 
τα νοσοκομεία είναι αρκετά περίπλο
κος και είναι χωρισμένα σε τέσσερις 
ομάδες. Οι ομάδες εισήχθησαν το 
2005 επί Νικήτα Κακλαμάνη προκει- 
μένου να αντιμετωπιστεί το πρόβλημα 
με τα ράντζα.

Κάλυψη
Αυτό που επιδιώκει το υπουργείο 
Υγείας είναι να εξασφαλίσει ότι σε 
κάθε ομάδα εφημερίας θα είναι δια
θέσιμες όλες οι ιατρικές ειδικότητες. 
Να μη χρειάζεται δηλαδή κάποιος να 
διανύσει χιλιόμετρα για να βρει νευ- 
ροχειρουργό, για παράδειγμα.

Στο σημερινό σύστημα εφημερίας 
υπάρχει ανεπαρκής κάλυψη στους 
κατοίκους Πειραιά, νοτίων προαστί
ων αλλά και της Δυτικής Αθήνας. Δεν 
είναι τυχαίο το γεγονός ότι στο Νο
σοκομείο «Αττικόν» τα ράντζα απο
τελούν μια παγιωμένη κατάσταση σε 
κάθε μία εφημερία του. Σύμφωνα με 
στοιχεία της ίδιας της διοίκησης του

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

Αττικού Νοσοκομείου, την Τετάρτη 16 
Ιανουάριου στο νοσηλευτικό ίδρυμα 
προσήλθαν 810 περιστατικά.

Ο διοικητής μάλιστα ανέφερε πως 
δεν επρόκειτο για κάτι πρωτόγνωρο 
«καθ' όσον αντιστοιχεί σε μία τυπική 
εφημερία χειμερινής περιόδου»!

Σύμφωνα με τις πληροφορίες, το 
νέο μοντέλο εφημέρευσης των δημό
σιων νοσοκομείων αναμένεται μέσα 
στο επόμενο δίμηνο να έχει αποφα- 
σιστεί και να έχει δοκιμαστεί από το 
ΕΚΕΠΥ και το ΕΚΑΒ.

Οπως και να έχει όμως, άνθρω
ποι που γνωρίζουν καλά τη δημόσια 
Υγεία και τον τρόπο λειτουργίας των 
δημόσιων νοσηλευτικών ιδρυμάτων 
παραδέχονται πως καμία αλλαγή δεν 
θα είναι αποτελεσματική εάν δεν ανα
πτυχθεί η Πρωτοβάθμια Φροντίδα 
Υγείας. Και αυτό γιατί πολλοί πολίτες 
ακόμη και για απλά ζητήματα υγείας 
καταλήγουν να απευθύνονται στα 
τριτοβάθμια νοσοκομεία.

Ο υπουργός Υγείας, Ανδρέας Ξαν
θός, απαντώντας προχθές σε επίκαι
ρη ερώτηση στη Βουλή, χαρακτήρι
σε «άθλο» όσα έχει καταφέρει μέχρι 
σήμερα το υπουργείο Υγείας στην

Tpsis προιάσεΐ5 
συζητά το υπουργείο 
Υγείαε. Στο τραπέζι 
ωράριο, api6pos 
εφημεριών και 
ανακατανομή 
νοσοκομείων

-------------- S|—

ανάπτυξη των ΤΟΜΥ (Τοπικών Μο
νάδων Υγείας) και της Πρωτοβάθμι
ας Φροντίδας Υγείας. Αναφορικά με 
τη στελέχωση ο Α. Ξανθός ανέφερε 
ότι... μαζί με τους γιατρούς που θα 
επιλεγούν από τη 2η προκήρυξη οι 
οικογενειακοί γιατροί στις ΤΟΜΥ θα 
φτάσουν τους 500, ενώ παράλλη
λα 700 οικογενειακοί γιατροί έχουν 
συμβληθεί μέσω Εθνικού Οργανι
σμού Παροχής Υπηρεσιών Υγείας 
(ΕΟΠΥΥ).

Το σχέδιο
Σημειώνεται ότι το αρχικό σχέδιο 
του υπουργείου Υγείας όριζε 1.195 
γιατρούς στις ΤΟΜΥ και 2.800 ιδι
ώτες οικογενειακούς γιατρούς μέσω 
ΕΟΠΥΥ. Οι υφιστάμενες ΤΟΜΥ ανέρ
χονται σε 101, ενώ το πλάνο ήταν 
μέχρι το τέλος του 2017 να έχουν 
αναπτυχθεί 239 ΤΟΜΥ.

Επιπλέον, ο υπουργός Υγείας ανέ
φερε ότι αυτό που ενδιαφέρει το 
υπουργείο Υγείας είναι ο πολίτης 
σε «βάθος χρόνου» να έχει πρόσβα
ση στο νέο μοντέλο Πρωτοβάθμιας 
Υγείας, χωρίς όμως να ξεκαθαρίζει 
το σαφές χρονοδιάγραμμα.

Σύμφωνα με πληροφορίες από 
γιατρούς, ακόμη και στις υφιστάμε
νες ΤΟΜΥ υπάρχει πληθώρα προ

βλημάτων. Χαρακτηριστικό είναι ότι 
υπάρχουν μεγάλες αναμονές για να 
κλείσουν ραντεβού οι ασφαλισμένοι 
στις ΤΟΜΥ, εξαιτίας ανεπαρκούς προ
σωπικού.

Νοσοκομείο Νίκαιας
Εμπόλεμη ζώνη θύμιζε τη Δευτέ
ρα το Γενικό Νοσοκομείο Νίκαιας 
κατά τη διάρκεια της εφημερίας του. 
Σύμφωνα με την Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων Δημόσιων 
Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) προσήλ
θαν και εξετάστηκαν 1.500 έκτακτα 
περιστατικά και πραγματοποιήθηκαν 
310 εισαγωγές.

Πιο αναλυτικά, στη Β’ Παθολογι
κή του νοσοκομείου εισήχθησαν 73 
ασθενείς και οι 35 εξ αυτών κατέλη
ξαν να νοσηλεύονται σε ράντζα. «Τα 
ράντζα φτάνουν έως τον κήπο. Συ
γκεκριμένα φτάνουν έως την πόρτα 
που ανοιγοκλείνει και μπαινοβγαίνουν 
οι συνοδοί από τη μεριά του κήπου. 
Ξεπαγιάζουν οι ασθενείς κοντά στην 
πόρτα!», τονίζει η ΠΟΕΔΗΝ σε ανα
κοίνωσή της προσθέτοντας ότι έξι 
διασωληνωμένοι στη Νίκαια νοση
λεύονταν σε κοινούς θαλάμους ανα
μένοντας κρεβάτι ΜΕΘ. Μάλιστα, η 
λίστα αναμονής για Εντατική χθες το 
πρωί έφτασε τα 48 άτομα. ■



23;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  "Εμπόλεμη ζώνη οι εφημερίες των νοσοκομείων''
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 451.25 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

"Εμπόλεμη ζώνη οι εφημερίες tuv νοσοκομεων1
Τραγική ήταν η κατάσταση κατά την Εφημερία του 
Νοσοκομείου Νίκαιας την Δευτέρα

Ε
κτός ορίων δείχνει να οδηγεί
ται η κατάσταση στο ΕΣΥ, με 
την ΠΟΕΔΗΝ να καταγγέλλει 
ότι οι ασθενείς που βρίσκο
νται στα έκτακτα περιστατικά 
των εφημεριών των μεγάλων νοσοκομεί
ων της Αττικής δεν έχουν προηγούμενο. 

Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ:
"Η απελπιστική κατάσταση που βιώνουν 
οι ασθενείς στα έκτακτα περιστατικά 
στις εφημερίες των μεγάλων Νοσοκο
μείων της Αττικής δεν έχουν προηγού
μενο. Δεν είναι μόνο στο ΑΤΤΙΚΟΝ Νο
σοκομείο. Τώρα ειδικά που είναι σε έ
ξαρση οι λοιμώξεις φαίνεται η διάλυση 
των Δημοσίων Νοσοκομείων". 
Επισημαίνεται ότι "ο ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΜΟΣ α
ναπτύσσει περί τα 120 ράντζα μετά από 
κάθε εφημερία και ξεκινάει την νέα εφη
μερία με ράντζα και όχι με κενά κρεβάτια 
(25% κενά με βάση το νόμο) έξι διασω- 
ληνωμένοι ασθενείς βρίσκονται σε κοι
νούς θαλάμους νοσηλείας λόγω έλλει
ψης ΜΕΘ", ενώ όπως υπογραμμίζεται "το 
Νοσοκομείο της Νίκαιας ξεπέρασε τις 
κόκκινες γραμμές για τους ασθενείς". 
Όπως καταγγέλλεται, την Δευτέρα 
21/01/2019, ημέρα κατά την οποία εφη
μέρευε το Νοσοκομείο της Νίκαιας "η 
κατάσταση ήταν ανυπόφορη για τους 
ασθενείς, συνοδούς και εργαζόμενους 
που έτρεχαν πανικόβλητοι και δεν προ
λάβαιναν. Σήμερα το Νοσοκομείο της 
Νίκαιας θυμίζει Νοσοκομείο σε εμπόλε
μη ζώνη. Προσήλθαν και εξετάστηκαν 
1.500 έκτακτα περιστατικά και έγιναν 
310 εισαγωγές!!! Ακόμη και τώρα διευ
θετούν ασθενείς που εισήχθησαν". 
Υπογραμμίζεται ότι "στην Β παθολογική 
του Νοσοκομείου εισήχθησαν 73 ασθε
νείς οι 35 εξ αυτών Νοσηλεύονται σε

ράντζα. Γέμισαν οι διάδρομοι της κλινι
κής και τα ράντζα φτάνουν έως τις σκά
λες. Στην Α’ καρδιολογική κλινική εισή- 
χθηκαν 36 ασθενείς, οι 20 εξ’ αυτών σο
βαρά καρδιολογικά περιστατικά βρί
σκονται σε ράντζα στους διαδρόμους. 
Πέταξαν έξω τα προσωπικά αντικείμενα 
των Τραυματιοφορέων και μετέτρεψαν 
τα αποδυτήριά τους σε θάλαμο ασθε
νών με τέσσερις ασθενείς.
Τα ράντζα φτάνουν έως τον κήπο. Συ
γκεκριμένα φτάνουν έως την πόρτα 
που ανοιγοκλείνει και μπαινοβγαίνουν 
οι συνοδοί από τη μεριά του κήπου. 
Ξεπαγιάζουν οι ασθενείς κοντά στην 
πόρτα!!!".
Αναφερόμενη στη ΜΕΘ η ανακοίνωση 
τονίζει ότι: "Σήμερα το πρωί 48 διασω- 
ληνωμένοι ασθενείς βρίσκονται στη λί
στα αναμονής για ΜΕΘ. Μισοί εξ αυτών 
πάνω από πέντε ημέρες. Χθες εξυπηρε
τήθηκαν μόνο 6 περιστατικά. Δεύτερη 
λίστα αναμονής για ΜΕΘ κρατάει το Ε- 
ΚΕΠΥ Βορείου Ελλάδος για τα Νοσοκο
μεία της περιοχής. Χθες στην λίστα α
ναμονής βρίσκονταν 20 ασθενείς. Λίστα 
αναμονής για ΜΕΘ έχουν και Περιφε
ρειακά Νοσοκομεία καθότι δεν λειτουρ
γεί η εφαρμογή του ΕΚΕΠΥ και προ
σπαθούν με συνεννοήσεις των εντατι- 
κολόγων των γύρω Νοσοκομείων να ε
ξυπηρετούν τα περιστατικά".
Όπως όλα δείχνουν η κατάσταση "ξε
φεύγει" στο ΕΣΥ. Πριν ακόμη... εισα- 
χθούν σε θαλάμους οι ασθενείς που 
βρίσκονταν στα 121 ράντζα του Αττικόν 
την περασμένη εβδομάδα και στα περί
που 120 ράντζα του Ευαγγελισμού, έ
νας νέος "στρατός" από ράντζα έχει πα
ραταχθεί στο Γενικό Κρατικό Νοσοκο
μείο Νίκαιας.
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1  Ιατρικά λάθη σκότωσαν τη 13χρονη
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

Επιφάνεια: 881.62 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Ιατρικά λάθη σκότωσο
Εκαναν στην κοπέλα χειρουργείο για 

σκωληκοειδίτιδα, αγνοώνταε συμπτώματα 
περιτονίτιδαε! Τι καταγγέλλει ο πατέραε

Απάτη
Ριτα Μεηά
rmela@dimokratianews.gr

Π
είτε τους να κλεί- 
σουν τις παιδια
τρικές κλινικές στα 
Νοσοκομεία της 
Λαμίας και της Λά
ρισας. Είναι νεκροταφεία. Εάν εί
χα πάει το παιδί μου στην Αθή

να, στο Παίδων, θα ζούσε τώ
ρα... Σπαρακτικά είναι τα λόγια 
του Ταξιάρχη Κουτσοπάνου, πα
τέρα της άτυχης 13χρονης Ιω
άννας που έσβησε το περασμέ
νο Σάββατο στο Νοσοκομείο της 
Λάρισας.

Σύμφωνα με την πλευρά της 
οικογένειας, αλλά και της ιατροδι
καστικής έκθεσης, οι γιατροί στα 
Νοσοκομεία Λαμίας και Λάρισας, 
όπου διακομίστηκε διαδοχικά το 
κοριτσάκι, αγνόησαν βασικά συ
μπτώματα που οδηγούσαν στο 
συμπέρασμα ότι έχει περιτονίτι
δα, με αποτέλεσμα να μην προ
χωρήσουν στην ενδεδειγμένη 
χειρουργική επέμβαση. Και σαν 
να μην έφτανε αυτό, το παιδί τελι
κά υπεβλήθη σε επέμβαση αφαί
ρεσης σκωληκοειδίτιδας!

Η ιατροδικαστική εξέταση 
της Ιωάννας Κουτσοπάνου από 
τη Λαμία έγινε χθες το πρωί στη 
Θεσσαλονίκη από την Ελένη 
Ζαγγελίδου και παρουσία δύο 
ιατροδικαστών της οικογένειας. 
Οπως δήλωσε η κυρία Ζαγγελί- 
δου, ο θάνατος προήλθε από πε

ριτονίτιδα (φλεγμονή στην κοι
λιά) χωρίς να εντοπίζει την αιτία.

Η οικογένεια εκτιμά όπ η πε
ριτονίτιδα «είναι αποτέλεσμα της 
ρήξεως του στομάχου». Σύμφω
να με ιατροδικαστικές πηγές, ρή
ξη στομάχου μπορεί να προέλθει 
από διάφορες αιτίες, όπως χρό
νιο έλκος αλλά και σφάλμα χει
ρουργικού χειρισμού κατά τη 
διαδικασία παροχέτευσης των 
υγρών του ασθενούς που έχει 
υποβληθεί σε επέμβαση. Οι ια
τροδικαστές έχουν στείλει δείγ
ματα στο ΑΠΘ προκειμένου να 
γίνουν ιστολογικές εξετάσεις για 
να εντοπίσουν την αιτία της πε- 
ριτονίηδας.

Εισαγωγή με οξύ πόνο
Η 13χρονη μαθήτρια εισήχθη 
γύρω στις 5 το πρωί της περα
σμένης Παρασκευής στα Επείγο
ντα του Γ.Ν. Λαμίας με οξύ πόνο 
στην κοιλιά. Περίπου στις 15.00 
αποφασίστηκε η διακομιδή της 
στο Γ.Ν. Λάρισας, όπου σπς 19.00 
μπήκε εσπευσμένα στο χειρουρ
γείο. Στις 9 το βράδυ του Σαββά
του το κορίτσι άφησε την τελευ
ταία πνοή του.

Οι γονείς καταθέσανε μήνυ
ση στην Εισαγγελία της Λάρισας 
σε βάρος γιατρών των Γ.Ν. Λά
ρισας και Λαμίας. Η κηδεία της 
άτυχης Ιωάννας θα γίνει σήμερα, 
σπς 12.00, στη Μητρόπολη Λα
μίας. Οι διοικήσεις των νοσοκο
μείων διέταξαν Ενορκη Διοικηυ- 
κή Εξέταση.

Τα ράντζα γέμισαν τους διαδρόμους του Νοσοκομείου της Νίκαιας στην 
τελευταία εφημερία (Λεύτερα έως Τρίτη το πρωί)
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1  Ιατρικά λάθη σκότωσαν τη 13χρονη
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
23-01-2019

τωσαν τη 13χρονη
«Εμπόλεμη ζώνη» 

ίο Κρατικό Nucaias, με 
ράντζα 0(os τον κήπο

ΑΣΘΕΝΕΙΣ, γιατροί και νοσηλευ
τές βιώνουν απελπιστικές καταστά
σεις όχι μόνο στο Νοσοκομείο Ατ
τικόν, που παθαίνει συχνά μπλακά- 
ουτ στις εφημερίες του, αλλά σε όλα 
τα τριτοβάθμια νοσοκομεία του ΕΣΥ, 
όπως στο θεραπευτήριο της Νίκαιας 
και στον «Ευαγγελισμό».

Για του λόγου το αληθές, η Πανελ
λήνια Ομοσπονδία Εργαζόμενων Δη
μόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) έδω
σε χθες νέες φωτογραφίες ντροπής 
από την τελευταία εφημερία του νο
σοκομείου της Νίκαιας, από τη Δευτέ
ρα έως την Τρίτη σπς 08.00 το πρωί. 
Σύμφωνα με τα στοιχεία της ΠΟΕΔΗΝ, 
προσήλθαν 1.500 έκτακτα περιστατικά 
και έγιναν 310 εισαγωγές.

«Η κατάσταση είναι ανυπόφορη 
για ασθενείς, συνοδούς και εργαζο
μένους που έφεχαν πανικόβλητοι και 
δεν προλάβαιναν. Σήμερα το νοσοκο
μείο της Νίκαιας θυμίζει νοσοκομεία 
σε εμπόλεμη ζώνη. Τα ράντσα φτάνουν 
έως τον κήπο» αναφέρει στην ανακοί
νωσή της η ομοσπονδία.

Να σημειωθεί όη ο «Ευαγγελισμός» 
αναπτύσσει περί τα 120 ράντσα ύστε
ρα από κάθε εφημερία και ξεκινάει τη 
νέα εφημερία με ράντσα και όχι με κε
νά κρεβάτια (25% κενά, με βάση τον 
νόμο), ενώ έξι διασωληνωμένοι ασθε
νείς βρίσκονται σε κοινούς θαλάμους 
νοσηλείας, λόγω έλλειψης Μονάδάς 
Εντατικής θεραπείας (ΜΕΘ). Χθες το 
πρωί στη λίστα αναμονής για κλίνη σε 
ΜΕΘ ήταν 48 διασωληνωμένοι ασθε
νείς, οι μισοί από τους οποίους περιμέ
νουν περισσότερες από πέντε ημέρες.

Ρπα ΜεΑά
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1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΝΙΚΑΙΑΣ Σοβαρά περιστατικά
ασθενών σε ράντζα

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

23-01-2019

Επιφάνεια: 72.34 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΝΙΚΑΙΑΣ

Σοβαρά περιστατικά 
ασθενών σε ράντζα
Σε «εμπόλεμη ζώνη» παραπέμπουν οι εικό- 
ves στο Νοσοκομείο Νίκαιαβ την επομένη γενι
κός εφημερίαε. Ενδεικτικά, oncos αναφέρεται 
σε ανακοίνωση ms Πανελλήνιαε Ομοοπονδίαε 
Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟ- 
ΕΔΗΝ), που σημειωτέον συνοδευόταν από 
φωτογραφίεε-ντοκουμέντα, «στην Α’ Καρδιο
λογική Κλινική εισήχθησαν 36 ασθενείε, οι 20 
εξ αυτών, σοβαρά καρδιολογικά περιστατικά, 
βρίσκονται σε ράντζα cstous διαδρόμουβ». 
Επιπλέον, 6 διασωληνωμένοι ασθενείε νοση
λεύονταν έωε και χθεβ το μεσημέρι σε koivolis 
θαλάμουε. Δεν πρόκειται εντούτοιε για την 
εξαίρεση, αλλά για τον κανόνα. Στον Ευαγγελι
σμό αναπτύσσονται περί τα 120 ράντζα έπειτα 
από γενική εφημερία, γεγονόβ που εξηγείται 
από το δεδομένο ότι στο ίδιο νοσοκομείο σπα- 
vi'gjs υπάρχουν ελεύθερεβ κλίνεβ.
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